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مدیر صندوق کار آفرینی امید استان اصفهان گفت: بیش از ۲۷۰۰ کسب و 
کار خُرد در این استان طی یک سال اخیر از تسهیلات حمایتی این صندوق 

بهره مند شدند.
به گزارش »مهر«، عبدالصمد شهبازی ظهر یکشنبه در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان در یک سال گذشته 4۰۰۰میلیارد 
تومان منابع و تسهیلات ارزان قیمت به بنگاه های خُرد و کوچک ارائه کرد و 
بیش از ۲۷۰۰ کسب و کار در سطح اســتان مورد حمایت این صندوق قرار 

گرفتند.
وی ادامه داد: صندوق کارآفرینی امید اســتان اصفهان بر اســاس اسناد 
موجود و سالنامه آماری سال ۱4۰۰ در رتبه ۲۸ کشور بود اما با تلاش همکاران 
و تسهیل گری هایی که طی ۳ ســال اخیر صورت گرفت، این صندوق طبق 
آخرین آمار تا ۱۵ مرداد سال جاری در امر حمایت از کسب و کارهای خُرد و 

کوچک رتبه اول کشور شد. 
شهبازی، نگاه تسهیل گرانه و حمایت گونه مجموعه صندوق کارآفرینی امید 
استان را از عوامل کسب رتبه برتر کشور دانست و گفت: طبق آمارهای موجود، 
سهم بنگاه های خُرد و کوچک از منابع بانکی کشــور، بسیار پایین است و 
حدود 4.۵ درصد از منابع بانکی به حمایت از این مشاغل اختصاص می یابد 

در حالی که در کشورهای توسعه یافته این عدد بالای ۷۰ درصد است.
مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید اســتان اصفهان خاطرنشان کرد: این 
مسئله یک نقص برای کسب و کارهای خرد در کشور است در حالی که به نظر 
می رسد هر قدر منابع و حمایت از این بخش داشته باشیم، رشد و بهره وری 
بیشتری برای اقتصاد کشور دارند. شهبازی با بیان اینکه صندوق کارآفرینی 
امید یک نهاد عمومی اســت که به صورت هیئت امنایی در راستای توسعه 
کسب و کار توسط شخص ریاســت جمهوری اداره می شود، ابراز کرد: این 
صندوق تلاش کرده با روش های نوین که در تخصص توســعه کسب و کار 

است، در کنار تأمین مالی و اشتغال پایدار راهگشا باشد.
وی با بیان اینکه طی سال گذشته توانستیم بیش از ۱۲ هزار میلیارد تومان 
را از منابع بخش خصوصی برای تأمیــن مالی با منابع دولتی همراه کنیم، 
خاطرنشان کرد: یکی از حوزه های مهم، تأمین احیای واحدهای راکد، 

نیمه فعال و فعال بود که بیش از 4۰ واحد صنعتی استان را توانستیم احیا 
کرده و به چرخه اقتصاد بازگردانیم و کارخانه یا واحدی که بیش از پنج سال 
هیچ گونه دستگاه و خدماتی نداشت اکنون بیش از ده ها نیروی فعال دارد.

مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان اضافه کرد: با احیای بیش 
از 4۰ واحد صنعتی بیش از ۳۲۰ نفر مشغول فعالیت شدند.

شــهبازی با بیان اینکه ۳۷ درصد منابــع پرداختی در حــوزه بانوان بوده 
است، افزود: باید توجه داشت که طی چند ســال اخیر بیش از ۵۵ درصد 
پرداختی های تسهیلات صندوق در رنج سنی ۳۶ تا ۵۵ سال بودند در حالی 
که تا پیش از دهه ۹۰ حدود ۶۰ درصد دریافت کنندگان تســهیلات صندوق 
بین ۱۸ تا ۳۵ سال بودند. وی با بیان اینکه صندوق کارآفرینی امید در حوزه 
فرزندآوری، ازدواج و مسکن مشوق هایی دارد، ادامه داد: انتظار این است که 
این مشوق در حوزه جوانان نیز دیده شود و برای جوانان در رنج سنی ۱۸ سال 
و به ویژه افراد تحصیل کرده که وارد جامعه می شوند، لازم است که دولت برای 

آنان مشوقی در صندوق کارآفرینی امید در نظر گیرد.
مدیر صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان با بیان اینکه طی یکسال اخیر 
بیش از ۵۰ درصد حمایت را از حوزه صنعت، ۳۰ درصد کشاورزی و ۲۰ درصد 
حوزه خدماتی داشتیم، اظهار کرد: در پرداخت تسهیلات از منابع قانون تبصره 
۱۸، آخرین منابع قانونی که در اختیار داریم مربوط به سال ۱4۰۱ است و از 
این محل ما با وزارتخانه های مختلف از جمله وزارت نیرو، تعاون و کار، راه و 
شهرسازی و همچنین بنیاد برکت، کمیته امداد و بهزیستی قرار داد داشتیم 
و توانســتیم منابع آنان را اهرم کرده و چند برابر افزایش دهیم و به جامعه 

هدف آنان تزریق کنیم.
شهبازی خاطرنشان کرد: صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان ۱۰۰ درصد 
منابع قانون تبصره ۱۸ را جذب کرده و بیشــترین جذب را بین بانک های 

استان دارد و توانسته رتبه نخست را در این زمینه کسب کند.
وی ادامه داد: خدمات ارائه شده این صندوق طی سه سال اخیر با خدمات 
۱۰ساله آن برابری می کند. مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان 
خاطرنشان کرد: نرخ معوقات صندوق چهار دهم درصد است و این نوید را 

می دهد که کسانی که کسب و کار خُرد دارند، خوش حساب هستند.

مدیر صندوق کارآفرینی امید استان اصفهان:

2700کسب و کار خُرد از صندوق کارآفرینی اصفهان تسهیلات دریافت کردند
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 نماینده مردم مبارکه در مجلس:

 رفع مشکلات بیمارستان محمد رسول ا...)ص( در  
شهرستان مبارکه اولویت دارد

 نماینده مردم شهرســتان مبارکه در مجلس شــورای اسلامی اظهار کرد: مشــکلات بیمارستان 
محمد رسول ا...)ص( یکی از مسائل اصلی این شهرستان است و رفع آن در اولویت قرار دارد. 

به گــزارش »ایرنــا«، زهرا ســعیدی 
گفت: بازســازی و بهسازی تأسیسات 
و سیســتم ســرمایش و گرمایــش 
بیمارســتان محمد رســول ا...)ص( 
مبارکه به بیش از یکصد میلیارد تومان 
اعتبار نیاز دارد. وی اضافه کرد: مسائل 
بیمارستان مبارکه اولویت بندی شده و 
در مرحله نخست مقرر است مشکلات 

تأسیسات این مرکز درمانی حل شود.
ســعیدی خاطرنشــان کرد: رفع کامل 
مشکلات بیمارستان مبارکه به دو تا سه 
هزار میلیارد تومان اعتبــار نیاز دارد اما 

در زمان حاضر با ۳۰۰ تا ۴۰۰ میلیارد تومان به صورت مُسکّن باید وضعیت حاد آن را درمان کنیم. 
نماینده مردم مبارکه در مجلس، خاطرنشان کرد: پیگیری برای حل مسائل موجود در حوزه درمان 

شهرستان را به عنوان اولویت کاری، دنبال خواهم کرد.
وی همچنین با تأکید بر ضرورت رسیدگی به وضعیت صنایع شهرستان مبارکه، گفت: ساماندهی 
پیمانکاران و تبدیل وضعیت نیروهای قراردادی صنایع و شرکت ها باید به صورت ملی انجام شود.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اســلامی با بیان اینکه فولاد مبارکه از شرایط 
خاصی در کشور برخوردار است، افزود: اســتقرار این مجموعه بزرگ صنعتی در این منطقه فشار 

کاری مضاعفی را به نماینده و مسئولان شهرستان وارد می کند.
سعیدی تصریح کرد: فولاد مبارکه با توجه به مشــغله های کاری و مسائلی که به همراه دارد باید 

به طور ویژه به مسائل شهرستان مبارکه نیز توجه داشته باشد.
وی با بیان اینکه مسئولیت های اجتماعی فولاد مبارکه در قبال جامعه باید به طور شفاف معرفی 
شــود، ادامه داد: همچنین باید مشخص شــود که آیا این مســئولیت اجتماعی در قبال مردم 

شهرستان مبارکه آنگونه که باید، اجرا شده است.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس گفت: این مسئولیت اجتماعی باید در قبال جامعه ای 
که به آن آسیب وارد می شود ارائه شود و این تذکر در نطق مجلس و جلسه های صحن و کمیسیون 

مجلس ارائه خواهد شد.
سخنگوی کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: باید حق خود را با قدرت از صنایع 
بگیریم و بر اساس برنامه ششم توسعه پیشنهاد شد که تا یک درصد سود حاصل از فروش معادن 

و فعالیت صنایع معدنی به منطقه درگیر، پرداخت شود.
وی اضافه کرد: برخی از واحدهای صنعتی بزرگ در مبارکه در سال های گذشته به صورت سودده 
مشغول کار بودند اما اکنون به دلیل مسائلی مانند ســوء مدیریت یا بدهی با مشکلات بسیاری 

مواجه هستند.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی همچنین گفت: مجلس روزهای پرکار و سختی را 

برای رأی اعتماد به اعضای پیشنهادی کابینه دولت چهاردهم در پیش رو خواهد داشت.
سعیدی بیان کرد: جوانان زیادی در کشور هستند که قابلیت انتخاب شدن به عنوان وزیر را دارند اما 

در صورتی که جوان متخصص نیافتیم باید به سراغ افراد شایسته با سن بالاتر برویم.
شهرستان مبارکه با ۱۵۳ هزار نفر جمعیت در ۴۵ کیلومتری جنوب غربی اصفهان قرار دارد.

بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال برای آماده سازی مدارس تیران و کرون هزینه شده است

مُهر مِهر روی تن مدارس

مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون گفت: بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال برای 
آماده سازی مدارس در قالب پروژه مهر این شهرستان هزینه شده که 

تنها ۱۰ درصد آن توسط دولت تأمین شده است.
حسین صائبی در نشســت با خبرنگاران تیران و کرون به برنامه های 
آموزش و پرورش در آستانه ســال جدید تحصیلی اشاره و اظهارکرد: 
پروژه مهر از ماه گذشته در مدارس شهرستان و حوزه ستادی مدیریت 
آموزش و پرورش تیران و کرون آغاز شده که اقدامات عمرانی، شاداب 
ســازی، ســازماندهی معلمان، انتصاب مدیران و تأمین منابع و ثبت 
درخواســت کتب از جمله فعالیت های آن اســت. وی افزود: شاداب 
سازی، تأمین منابع و زیرســاخت ها و فعالیت های عمرانی مورد نیاز 
مدارس توسط مدیران با حمایت انجمن اولیا و مربیان و خیرین در حال 

انجام است که بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال در این عرصه هزینه خواهد شد.
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون با اشاره به محدودیت منابع مالی 
دولت، تصریح کرد: بدون مشــارکت خیرین کار پیش نخواهد رفت و 
همواره اولیا و افراد خیراندیش آموزش و پرورش را در تأمین نیازهای 

زیرساختی و نرم افزازی حمایت کرده اند.
صائبی ادامه داد: در تأمیــن اعتبار مورد نیاز عمرانــی تنها ۱۰ درصد آن 

توسط دولت تأمین شده و مابقی با مشارکت مردم و خیرین بوده است.
وی با بیان اینکه ۱۴ هزار دانش آموز در ۱۲۰ مدرســه شهرستان تیران 
و کرون مشغول به تحصیل خواهند شــد، گفت: ۲ باب مدرسه جدید 
همزمان با ســال تحصیلــی جدید افتتــاح و مورد بهره بــرداری قرار 
 می گیرد که برای هر یک از این پروژه ها افزون بر ۷۰ میلیارد ریال هزینه 

شده است.
مدیر آموزش و پــرورش تیران و کرون به نقش رســانه ها در همکاری 
با آموزش و پرورش اشــاره کرد و افزود: مطالبه گــری و امیدآفرینی 
دو مأموریت مهم بر عهده اصحاب رســانه اســت که هر کدام در مسیر 

پیشرفت قرار گیرد حائز اهمیت خواهد بود.
صائبی بیان اقدامات دســتگاه ها و نهادهای دولتی و خدماتی را مایه 
امیدواری دانست و تصریح کرد: اطلاع رسانی به موقع باعث شناخت 

و آگاهی شده و بسیاری از سئوالات ذهنی جامعه را پاسخ خواهد داد.
وی نقش آموزش و پرورش در تأمین نیروی انسانی مورد نیاز جامعه را 
مهم خواند و اذعان کرد: پرورش نیروی توانمند برای اداره بخش های 
مختلف جامعه دستاورد مهمی برای جامعه است که این نتیجه کار نظام 

آموزشی محسوب می شود.

رئیس مرکز بهداشت شهرســتان آران و بیدگل از 
شناسایی و نابودسازی ۵۶۴ کیلوگرم نمک غیرمجاز 

هنگام عرضه در سطح این شهرستان خبر داد.
محســن قمصــری در گفت وگــو بــا »ایســنا«، 
اظهارکرد: نمک های فاقد مجوز وزارت بهداشــت، 
با عنــوان نمک دریــا و نمک فله، به ســبب وجود 
ناخالصی و نداشــتن ید، مورد تأیید برای مصرف 
نیســت و در طولانی مدت منجر به بروز مشکلات 
 مختلــف برای ســلامتی شــهروندان می شــود. 

وی تصریح کرد: با توجه به ارتقای سطح سلامت در 
جامعه مدرن امروز و تغییر شیوه تغذیه، دسترسی 
به مواد غذایی سالم و بهداشــتی ضروری است و 
نمک دریایی، تصفیه نشده و دارای فلزات سنگین 
همچون سرب، کادمیوم، آرسنیک و جیوه است که 
عوارض جبران ناپذیری را در سلامت انسان بر جای 

می گذارند.
رئیس مرکز بهداشــت شهرســتان آران و بیدگل با 
اشاره به اجرای طرح تشدید نظارت بر مواد غذایی 

تأکید کرد: از شهروندان درخواست داریم در صورت 
مشــاهده هرگونه تخلف بهداشــتی، موضوع را به 
سامانه تلفنی رسیدگی به شکایات وزارت بهداشت 

به شماره ۱۹۰ گزارش کنند.

  شناسایی و نابودسازی 564 کیلوگرم نمک غیرمجاز
در آران و بیدگل

دبیر کانون های خدمت رضوی آران و بیدگل از آزادی یک زندانی جرائم غیرعمد توسط کانون خدمت رضوی این شهرستان خبر داد. عباس آذرپاد در گفت وگو با 
»تسنیم«، اظهار کرد: خادمیاران و یاوران کانون خدمت رضوی شمس الشموس آران و بیدگل موضوع آزادی زندانی یک جوان محکوم مالی را در جلسه  ماهانه  
کانون مطرح و بررسی کردند. وی با اشــاره به اینکه این جوان ۳۲ ســاله به علت عدم پرداخت وجه چک بلامحل به مدت یک ماه در زندان کاشان بود، تصریح 
کرد: مبلغ بدهی زندانی طبق پرونده اش ۲۱۰ میلیون ریال بوده که 8۰ میلیون ریال آن توسط خانواده اش پرداخت شده بود. دبیر کانون های خدمت رضوی آران 
و بیدگل خاطرنشان کرد: ۱۲8 میلیون ریال بدهی نیز در قسمت اجرای احکام، توسط خادمیاران، یاوران و خیران کانون شمس الشموس با شعار »به عشق امام 

رئوف گامی برای ظهور« جمع آوری و پرداخت شد. 
وی با بیان اینکــه آزادی این زندانــی از طریق پیگیری خادمیــار از مدیر اجرای احــکام مدنی معرفی و برنامه ریزی شــد، تأکید کرد: کانــون خدمت رضوی 
شمس الشموس از ابتدای ســال جاری تا کنون اقدامات مهم و تأثیرگذار گره گشــایی و محرومیت زدایی از جمله ۵۶8 فعالیت در عرصه های مختلف را انجام 
داده اند. وی گفت: کانون شمس الشموس از جمله کانون های فعال و تأثیر گذار آران و بیدگل شهر نمونه امام رضایی است که در ارزشیابی ماهیانه عملکرد کانون ها 

نیز به طور معمول از لحاظ تعداد فعالیت یا جذب و هدایت مالی هزینه در رتبه نخست کانون  های این شهرستان است.
دبیر کانون های خدمت رضوی آران و بیدگل خاطرنشان کرد: کانون خدمت رضوی شمس الشموس شهرستان آران و بیدگل دارای ۲8 خادمیار و هفت نفر یاور 

رضوی رسمی است که شش نفر آنها از برادران و ۲۹ نفر از خواهران در گروه سنی  ۲۱ تا ۶۰ سال هستند.

خبر روزکانون خدمت رضوی آران و بیدگل یک زندانی را آزاد کرد

عکس خبر

 گسترده شدن سفره 
حضرت رقیه)س( در 

شهر  وزوان
ســفره حضرت رقیــه)س( در 
شهر وزوان گســترانیده شد. 
مســئول برگزاری این مراسم 
 گفــت: این ســفره یکــی از 
بــزرگ تریــن ســفره های 
حضــرت رقیه)س( اســت که 
با همــکاری مجمــع جهانی 
حضرت رقیه)س( در شهر وزوان 

گسترده شده است.

رئیس هلال احمر اردستان:

هلال احمر در مواقع بحران، ۸0 درصد حوادث شهرستان را 
پوشش می دهد

رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان اردستان گفت: هلال احمر اردستان با توجه به امکانات و تجهیزاتی 
که دارد می تواند 8۰ درصد حوادث شهرســتان را در دقایق ابتدایی یک بحران پوشش دهد ولی برای 

مابقی نیازمند کمک هستیم. 
مجید زارعی در گفت وگو با »ایســنا«، اظهارکرد: از ابتدای امســال تاکنــون ۱۲دوره آموزش امداد و 
کمک های اولیه، مخاطرات و پایگاه طلبی برگزار شده است و حدود ۳۰۰ نفر در این دوره ها شرکت کرده 
و آموزش های لازم را فرا گرفته اند. وی افزود: امسال با توجه به استقبال زیاد داوطلبان برای اولین بار 
در شهرستان اردستان دوره مهارت های اولیه در شرایط اضطرار شامل تزریقات و بخیه زنی برگزار شد و 

۳۰نفر در این کلاس ها شرکت کردند. 
رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان اردستان در خصوص آمادگی هلال احمر در شرایط مدیریت بحران 
گفت: هیچ کدام از شعب جمعیت هلال احمر استان و حتی کشور، آمادگی کامل و ۱۰۰ درصدی را ممکن 
است برای مقابله با شرایط بحرانی نداشته باشــند و حتماً باید از شعبه های تابع و معین خود کمک 
بگیرند. وی با بیان اینکه هلال احمر شهرستان اردستان در حال حاضر یک تیم امدادی ۳۳ نفره برای 
مدیریت بحران دارد؛ ولی همین تعداد نیز برای هر وضعیتی ساماندهی و تقسیم می شوند، اضافه کرد: 
در حال حاضر یکی از مشکلات اصلی هلال احمر اردستان کمبود نیروی اداری است. زارعی با اشاره به 
اجرای طرح مرهم زائر در راستای جمع آوری داروهای اضافی برای کمک به موکب های اربعین، گفت: 
طرح ملی قدم به قدم در مسیر بهشت نیز در پیش داریم که یازدهم تا پانزدهم شهریور اجرا می شود و 
از اردستان سه نفر برای خدمت رسانی به زائران امام رئوف اعزام و خدمات ویلچیررانی و بشردوستانه 

انجام می دهند.  
رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان اردستان با اشــاره به برگزاری ششمین دوره انتخابات مجامع 
هلال احمر در اردستان گفت: هم زمان با سراسر کشور روز جمعه ۱۹ مردادماه در دو حوزه اردستان و زواره 
انتخابات مجامع هلال احمر برگزار شد. وی تعداد داوطلبان و اعضای جمعیت هلال احمر شهرستان 
اردســتان را ۴۳۰۰ نفر اعلام کرد و افزود: از تعداد ۱۱۴۴ نفر واجد شــرایط شرکت در انتخابات مجمع 

هلال احمر در شهرستان، ۵۵۴ نفر در انتخابات شرکت کردند.

رئیس اداره هواشناسی اردستان:

گرمای هوای اردستان در تاریخ هواشناسی این شهرستان 
بی سابقه است

رئیس اداره هواشناسی شهرستان اردستان با اشاره به گرمای بی سابقه هوا در شهرستان اردستان، اظهار 
کرد: بالاترین دمایی که در شهرستان ثبت شده بود سال ۱۳۹۹ بوده که دمای ۴۵ درجه سانتی گراد ثبت 
شده در صورتی که مردم شهر زواره روز پنجشنبه دمای ۴۹ درجه سانتی گراد، مهاباد ۴8 و شهر اردستان 

دمای ۴۷ درجه را تجربه کردند که در تاریخ ایستگاه هواشناسی این شهرستان بی سابقه بوده است.
 محمدصادق شفیعی در گفت وگو با »ایسنا«، عنوان کرد: عوامل متعددی در افزایش گرمای بی سابقه 
تابستان امسال نقش دارند از جمله تغییر الگوی تابستان که بر اثر هوای پر ارتفاع جنب حاره ای صحرای 
عربستان و صحرای آفریقا به سمت ایران کشیده شــده است. وی افزود: همچنین افزایش گازهای 

گلخانه ای باعث تداوم و ماندگاری گرمای هوای شده است. 
 رئیس اداره هواشناسی شهرستان اردســتان با اشــاره به دیگر علت گرمای این روزهای هوا، گفت: 
یکی دیگر از مواردی که به عنوان منشــأ گرمای این روزها مطرح می شود، گازهای گلخانه ای است که 
باعث شده در جهان تغییرات اقلیمی را شاهد باشیم این وضعیت باعث افزایش دمای احساسی شده 
 است به طوری که صبح ها از ساعت ۱۰ صبح دما به ســمت ۴۰ درجه افزایش پیدا می کند و تا حدود 

ساعت ۱۹ نیز ادامه خواهد داشت. 

اخبار

  ۵۰ مدرسه کاشان احتمالًا با زلزله
 ۲ ریشتری تخریب می شود

 وقتی از  پای بست 
سست است!

مدیرعامل مجمع خیرین مدرسه ساز کاشان 
از وجود ۵۰ مدرسه تخریبی در کاشان خبر داد 
و گفت: مدارس تخریبی کاشان ممکن است 

با حتی یک زلزله ۲ ریشتری تخریب شوند.
به گزارش »تسنیم«، محمد کتابچی در جمع 
خبرنــگاران با بیان اینکه به وجــود فعالیت و 
ســرمایه گذاری خیــران در مدرسه ســازی 
همچنان مدارس تخریبی وجــود دارد، گفت: 
مدارسی در کاشــان وجود دارند که احتمالًا با 
کوچک ترین ریشــتر تخریب و خراب شوند. 
وی با بیان اینکه در مدارس خیرساز واحدهای 
مختلفــی پیش بینی شــده اســت، افزود: 
علاوه بر بخش هــای مورد نیاز یک مدرســه 
نظیر آزمایشگاه، کتابخانه و دیگر بخش های 
مورد نیاز واحدهای بهداشــتی نظیر کلینیک 
دندانپزشــکی نیز بــرای مدارس خیرســاز 

پیش بینی شده است . 
مدیرعامل مجمع خیرین مدرسه ساز کاشان با 
بیان اینکه ۱۰کلینیک دندانپزشکی در مدارس 
نوســازی شــده این شهرســتان وجود دارد، 
خاطرنشــان کرد: بیش از ۲۰ میلیــارد ریال 
برای هر کلینیک دندانپزشــکی در هر مدرسه 
نیاز اســت. وی گفت: با تلاش هــا و اقدامات 
صورت گرفته بیش از ۳۰ هزار دانش آموز توسط 
دندانپزشکان شهرســتان کاشان مورد معاینه 
و درمان قرار گرفتند. کتابچی با بیان اینکه در 
سطح شهرستان کاشــان ۵۰ مدرسه تخریبی 
وجود دارد، تصریح کرد: ۴۰ پروژه مدرسه سازی 
نیاز در سطح شهرستان کاشان به همت خیران 
در دســت اقدام اســت در حالی که مدارس 
تخریبی کاشان ممکن است با حتی یک زلزله 

۲ ریشتری تخریب شوند. 
مدیرعامل مجمع خیرین مدرسه ساز کاشان  
با اشــاره به تحصیل دانش آموز اتباع خارجی 
در مدارس شهرستان کاشــان، تأکید کرد: در 
مدارس  کاشان حدود ۱۰ هزار دانش آموز اتباع 
خارجی مشــغول به تحصیل هستند که برای 

این گروه از دانش آموز ۵۰ مدرسه نیاز است.

با مسئولان

استان

رئیس اداره بهزیستی تیران و کرون:

 مناسب سازی معابر مورد مطالبه 
جامعه معلولان و سالمندان است

رئیس اداره بهزیســتی شهرســتان تیران و کرون با اشاره 
به اینکه مناسب ســازی معابــر و امکانــات عمومی مورد 
مطالبه جامعه معلولان و افراد ســالمند است، اظهار کرد: 
مناسب ســازی برای افراد نابینــا در پیاده روهای شــهر 
تیران توسط شــهرداری انجام شده اســت، اما رمپ برای 

دستگاه های عابر بانک وجود ندارد. 
به گزارش »ایمنا«، حمیدرضا خاکی در نشست با خبرنگاران 
تیران و کرون با اشــاره به دغدغه های بهزیستی و جامعه 
تحت پوشــش این نهاد حمایتی، عنوان کرد: سالمندان، 
معلولان و افراد کم توان جسمی و ذهنی دغدغه هایی برای 
زندگی عادی دارند که نیازمند توجه همه مســئولان به این 

موضوعات است. 
خاکی افــزود: رفت و آمد آســان در خیابان های شــهر و 
بهره مندی از امکانــات خدماتی از جملــه مطالبات اولیه 
این قشر است، اما گاهی با بی توجهی، این حق آنها ضایع 

می شود و مشکلاتی برای این قشر به وجود می آید.
رئیس اداره بهزیســتی شهرســتان تیران و کرون با بیان 
اینکه معلــولان در رفت و آمد در پیاده روها با چالش ســد 
معبر روبه رو هستند، تصریح کرد: سد معبر در پیاده روهای 
این شهرســتان برای ســالمندان و معلولان چالش ساز 
شده اســت و به آنها خســارت وارد می کند. خاکی با بیان 
اینکه مناسب ســازی در ادارات دولتی در اولویت قرار دارد، 
ادامه داد: وضعیت ورودی ادارات و خدمت رســانی در این 
شهرســتان بهبود یافته، اما کمبود اعتبارات یا ســاختمان 

اجاره ای مانع از رفع همه مشکلات شده است. 
رئیس اداره بهزیستی شهرستان تیران و کرون گفت: علاوه بر 
مناسب سازی معابر و مراکز اداری و خدماتی، ارائه خدمات 
ویژه معلولان دغدغه ای دیگر برای جامعه هدف این سازمان 
محسوب می شود که در این شهرســتان نیازمند نگاه ویژه 
نهادهای خدماتی و فرهنگی است تا بخشی از خدمات به 

این قشر اختصاص داده شود. 
خاکی هم افزایی میان بهزیســتی، مؤسسات مردم نهاد و 
رسانه ها برای پاسخ به مددجویان بهزیستی، سالمندان و 
معلولان را ضروری دانست و افزود: آسیب های اجتماعی 
چالش جدی بــرای جامعه اســت که با اطلاع رســانی و 

آگاهی بخشی امکان بهبود و رفع مشکل وجود دارد.



با همت بلند کارکنان و مهندسان صنعت برق صورت گرفت

نیروگاه اصفهان تولید کننده ۲۰ درصد برق تأمینی استان
 با تــاش کارگران و مهندســان نیــروگاه اصفهــان ۲۰ درصد از بــرق مصرفی اســتان اصفهان را

تولید می کنند.  به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل نیروگاه اصفهان گفت: از ابتدای امسال 
تاکنون ۱.۵میلیارد کیلو وات ساعت انرژی الکتریکی در ۵ واحد بخاری و دو واحد گازی این نیروگاه 
تولید شده است. حسین امنیه، ظرفیت تولید روزانه این نیروگاه را ۸۰۰ مگاوات به همت کارگران و 
مهندسان بیان کرد و افزود: با تاش این نیرو های خدمت رسان برق پایدار به شبکه ارسال می شود. 
مدیرعامل نیروگاه اصفهان بهترین راه برای پایدار نگه داشتن شبکه برق را بهینه کردن مصرف برق 
برشمرد و گفت: اســتان اصفهان در اوج مصرف 7۰۰۰مگاوات برق احتیاج دارد که ۸۰ درصد آن در 

استان تولید می شود.

رشد ۹۵ درصدی خرید تضمینی گندم در استان اصفهان
خرید تضمینی گندم در استان اصفهان حدود ۹۵ درصد رشد داشــته است. به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما، مدیر کل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان گفت: از ابتدای فصل برداشت )در 
پایان اردیبهشــت( تاکنون حدود ۱۸7 هزار تن گندم به ارزش ۳۳ هزار میلیارد ریال از کشاورزان 
استان خرید تضمینی شده است. محسن ضیائی افزود: این مقدار گندم را ۱۹ هزار کشاورز در قالب 
۴۲ هزار محموله به مراکز تعیین شــده تحویل داده اند. وی ادامه داد: گندم های خریداری شده 
امسال در مقایسه با مدت مشابه سال گذشــته از نظر وزنی ۹۵ درصد و ارزش آن هم ۱۳۵ درصد 
افزایش داشته است. مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: خرید تضمینی گندم 

در مناطق سردسیر شامل غرب و جنوب استان اصفهان تا پایان شهریور ادامه دارد. 
زمین های کشاورزی اصفهان حدود ۵۶۳ هزار هکتار معادل ۳.۵ درصد از مساحت استان است که 
با توجه به محدودیت منابع آبی سال های گذشته، تنها حدود ۳۰۰ هزار هکتار از آن زیر کشت می رود.

 تشدید نظارت ها بر فروش بلیت به زائران اربعین حسینی 
در اصفهان

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان بر تشدید نظارت ها بر فروش بلیت به زائران 
اربعین حسینی دراصفهان تأکید کرد. 

محمدرضا جان نثاری در ستاد اربعین اســتان اصفهان گفت: به منظور جلوگیری از گران فروشی، 
بازرسان از نحوه فروش بلیت بازدید میدانی داشته باشند و فرایند فروش بلیت را با دقت رصدکنند. 
وی همچنین از فعالیت ســامانه بانک های استان به ویژه پســت بانک در واگذاری ارز به زائران 
قدردانی و این عملکرد را روان و با سهولت تعریف کرد و گفت: عمده شعب پست بانک روستایی 

است و واگذاری ارز به زائران در سراسر استان را تسهیل می کنند. 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان افزود: تسهیات بانکی در سامانه برای 
سرپرست خانوار فعال اســت، اما در اســتان برای اعضای خانواده نیز در نظر گرفته شده که این 
موضوع نیز قابل توجه است. جان نثاری گفت: اربعین حسینی همه ساله باشکوه و گستره بیشتری 
درحال برگزاری است، امیدواریم این راهپیمایی زمینه ظهور حضرت ولیعصر )عج( را فراهم کند و 

شاهد روزی باشیم که پرچم اسام بر کره زمین افراشته می شود. 
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان افزود: تاش همه خادمان حسینی، 
همایش پیاده روی اربعین با قدرت و قوت در حال شکل گیری است. جان نثاری تأکید کرد: تاکنون 
در حوزه برگزاری اربعین حسینی، درخواستی از دستگاه های اجرایی و نهاد های استان نداشتیم 
که بی پاسخ بماند مگر آنکه آن دستگاه در مقدورات یا اختیاراتش نباشد. وی گفت: دشمن درصدد 
تضعیف راهپیمایی اربعین حسینی اســت که در این شرایط باید هوشیارانه عمل کنیم، زیرا حربه 

دشمن تحریف وقایع اربعین است.

سامانه یکپارچه خودرو که به منظور ســاماندهی، بهبود و شفافیت فرایند 
فروش و کاهش واسطه گری اجرایی شد، همچنان موافقان و مخالفانی 
دارد. به گزارش »ایمنا«، ســامانه یکپارچه تخصیص خــودرو که با هدف 
شفاف سازی و عادلانه تر کردن فرایند عرضه خودروها توسط وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در اواخر ســال ۱۴۰۱ راه اندازی شــد، در ابتدا با اســتقبال 
گسترده ای مواجه بود؛ این سامانه با ارائه یک پلتفرم متمرکز برای ثبت نام 
و قرعه کشی خودروها، توانست تا حد زیادی از مشکات و نارضایتی های 
موجود در بازار خودرو بکاهد؛ با این حال، در ماه های اخیر، این ســامانه با 
چالش ها و انتقادات متعددی روبه رو شده است که منجر به کاهش کارایی 
و کم رنگ شدن نقش آن در بازار خودرو شده است، در اینجا به بررسی معایب 
و مزایای ســامانه یکپارچه تخصیص خودرو و دلایل کاهش نقش آن در 

ماه های اخیر خواهیم پرداخت.

سامانه فروش خودرو از ابتدا اشتباه بوده است
مسیح فرزانه، کارشناس و فعال بازار صنعت و خودرو در گفت وگو با »ایمنا« 
درباره ســامانه یکپارچه تخصیص خودرو اظهار کرد: شکل گیری و اجرای 
شدن این سامانه از سوی نخســتین وزیر صمت دولت سیزدهم بدون در 
نظر گرفتن تبعات منفی آن بر بازار با توجه به تمامی هشدارهای کارشناسان 
و همچنین مخالفت شدید خودروســازان، اباغ و اجرا شد، در حقیقت از 
سه ســال پیش تاکنون فروش خودرو در بورس و ســامانه از روش های 
اشــتباهی بوده اند، چراکه انتخابی بین دو گزینه بد و بدتر است. وی ادامه 
داد: فروش خودرو در بورس کالا نیز روشــی مردود و اشتباه است، چراکه 
بورس در هر کجای دنیا فضایی برای عرضه یک کالای خرد در مقیاس کان 
اســت، در صورتی که فروش خودرو در بورس برعکس دیگر کشورها بوده 
که منجر به شکست این طرح نیز شد. کارشــناس بازار خودرو گفت: یک 

تعریف اســتاندارد در اصل اقتصاد کان وجود دارد بر این مبنا که شخص 
یک کالای سرمایه ای را در تعداد محدود در یک فضای کنترل شده تجمیع 
نموده و در بازه های زمانی نامنظم به فروش می رساند، با هر بار باز و بسته 
شدن سامانه به بازار نوسان داده و عماً مشتری را به فضای نوسان گیری 
راهنمای می کند که موجب ایجاد فضای رانت است و به طور معمول رانت ها 
در فضاهای غیرشفاف شکل می گیرند. فرزانه افزود: ایجاد چنین مشکاتی 
در طی این سه سال برای مصرف کنندگان و تشدید فضای دلال پروری که 
سبب شده است، نوبت و کد ملی متقاضیان نیز خرید و فروش شود، حاصل 
پیاده سازی چنین طرح های بی مطالعه و تصمیمات خلق الساعه در حوزه 
صنعت خودرو است؛ در واقع، برخی سیاست گذاران به سمت روش هایی در 
این صنعت می روند که دنیا سال هاست آن را مردود کرده و پیاده سازی آنها 

چیزی جز ایجاد هزینه برای مصرف کنندگان نخواهد داشت.

فروش پله ای و خارج از سامانه راهکاری برای جبران خسارات سامانه 
یکپارچه

وی گفت: با روی کار آمدن دومین وزیر صمت دولت سیزدهم، متوجه شدند 
که قیمت گذاری دســتوری و فروش خودرو در سامانه دو معضل بزرگ و 
بای جان صنعت و بازار خودرو هستند، به همین خاطر، پیش فروش های 
اخیر برخی خودروسازان خارج از فضای سامانه انجام شده است. فرزانه  
افزود: سیاست گذار متوجه صدمات و خسارات زیان بار فروش خودرو در 
سامانه شده اســت، به همین علت تصمیم دارد به صورت پله ای فروش 
خودرو را همچون سنوات گذشته به خود خودروسازان واگذار کند که به طور 
طبیعی از روش کنونی غیرکارشناسی سامانه بسیار بهتر و منطقی تر است، 
چرا که در همه جای دنیا خودرو از همین طریق و به صورت مســتقیم بین 

خودروساز و مردم به فروش می رسد.

سامانه یکپارچه تومور بدخیم بازار خودرو
فرزانه گفت:  تا زمانی که دولت ها تصدی گری کمال بر صنعت و بازار خودرو 
داشته باشــند و نقش آنها به جای ناظر و هدایت کننده، مجری و متصدی 
باشد و تا زمانی که خودرو کالای ســرمایه ای در کشور محسوب می شود، 
بازار خودرو به صورت انحصاری اداره خواهد شــد و فضای نوسان گیری و 
دلال گونه در این بازار ادامه خواهد داشت. با توقف فروش خودرو در سامانه 
می توان امیدوار بود که از نوسان گیری کاسته و بازار خودرو به آرامش نسبی 
دست پیدا کند، امیدواریم دولت چهاردهم نسبت به توقف قیمت گذاری 
دســتوری خودرو نیز قاطعانه تصمیم گرفته و ایــن روش غیرعلمی را که 

خودروسازان را در مسیر کمال مصنوعی قرار داده، متوقف کند.

علت تشکیل سامانه شفافیت و نظارت راحت تر بوده است
حسین رحیمی نژاد، کارشناس خودرو نیز در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: 
در حال حاضر، خودروسازان تحویل محصولات خود را از طریق ثبت نام در 
سامانه یکپارچه انجام می دهند و خارج از این سامانه اتفاقی رخ نداده است؛ 
خودروسازان، از تولید مازاد خود، یعنی عاوه بر تعدادی که در سامانه بوده 
است، تعدادی نیز در سایت های خود ثبت نام انجام داده اند و می توان گفت 

که همان روال قبل پیش گرفته شده است.
رحیمی نژاد ادامه داد: ســامانه یکپارچه بیش از آنکه برای دو خودروساز 
داخلی موضوعیت داشــته باشد، لزوم اســتفاده آن برای دیگر شرکت ها 
لازم است، چرا که ایران خودرو و سایپا همچون گذشــته و قبل از سامانه، 
ثبت نام ها را از طریق سایت های خود انجام می دهند و به طور معمول ضوابط 
و چهارچوب ها رعایت می شود؛ این موضوع بیشــتر درباره واردکنندگان و 
مونتاژکاران موضوعیت دارد و باید نظارت بر آنها بیشتر شود، چراکه با خروج 

دو خودروساز داخلی از سامانه اتفاق خاصی رخ نخواهد داد.

لازمه وجود سامانه به دلیل اختلاف قیمت کارخانه و بازار
این کارشــناس خودرو عنوان کرد: مزیت این سامانه نظارت بیشتر است، 
چراکه فروش و عرضه یکپارچه خواهد شد؛ در واقع، فروشنده هر خودرو، 
چه خودروساز، واردکننده و مونتاژکار به صورت جداگانه انجام می دهند و 
به طور طبیعی نظارت بر آن سخت خواهد شد. رحیمی نژاد ادامه داد: لزوم 
نظارت هم اختاف قیمت کارخانه و بازار اســت و تا زمانی که این اختاف 
قیمت وجود دارد و شــخص خریدار می تواند از طریق ثبت نام خودرو را با 
قیمت کارخانه ای تحویل بگیرد، باید نظارت اتفاق بیفتد تا افراد از این فرصت 
برای تخصیص دادن سهمیه یا روابط استفاده نکنند، چراکه اصل تشکیل 
این سامانه شفافیت و نظارت راحت تر بوده است و اگر قرار باشد هر شرکت 
فروش خود را به صــورت مجزا انجام دهد، نظارت توســط نهادهای ناظر 

سخت تر خواهد شد.
این کارشناس خودرو اضافه کرد: در مجموع، مسیر سامانه یکپارچه مسیر 
خوبی بوده است، حال اگر خودروسازان بتوانند از سامانه های فروش خود با 
توجه به بروکراسی های اداری در مواقعی که می خواهند تعداد کمی همچون 
چند ده هزار خودرو را به فروش بگذارند استفاده کنند، موجب تسریع کار 
خواهد شــد. وی افزود: درباره تخصیص و فروش های زیاد، بهتر است از 
سامانه یکپارچه استفاده شود و درباره تعداد کم و مازاد تولید و پیش بینی 
از سیستم خود خودروسازان باشد، اشکالی ندارد. در مجموع، اتفاق خوبی 

بوده است و موجب شده که فروش شفاف تر و واسطه گری کمتر شود. 
به گزارش »ایمنا«، درباره ســامانه یکپارچه خودرو نظرات متفاوتی وجود 
دارد؛ از نظر برخی منتقدان مزایای استفاده از این سامانه شامل شفافیت 
بیشتر در فرایند تخصیص خودرو، کاهش فساد و دسترسی آسان است، از 
سوی دیگر، منتقدان به مشکات فنی، کار نکردن در بعضی موارد، ظرفیت 
محدود، احتمال تأخیر، پیچیدگی فرایند اشاره می کنند. به طور کلی، این 
سامانه تاش می کند تا فرایند تخصیص خودرو را منظم تر و عادلانه تر کند، 

اما هنوز نیاز به بهبود و رفع مشکات دارد.

۱۵ پروژه منابــع طبیعی و آبخیــزداری همزمان با 
»هفته دولت« امسال با اعتبار بیش از ۲7۱ میلیارد 

ریال در استان اصفهان اجرا می شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان گفت: 
پروژه های مرتبط بــا بخش منابــع طبیعی مانند 
نهالکاری و توســعه جنگل، ۱۴۰۸هکتــار از اراضی 
استان را دربرمی گیرد. ابوطالب امینی در گفت و گو 

با »ایرنا« اظهار کرد: پروژه های بخش آبخیزداری 
مانند عملیــات بیولوژیک آبخیزداری و ســاخت 
 سازه ســنگی ماتی کنترل سیاب ســبب مهار و 
بهره گیــری از ســیاب هایی به حجــم ۲۶ و ۶۰۰ 

مترمکعب خواهد شد.
وی اضافه کرد: تیران و کرون، اردستان، گلپایگان، 
خوانســار، هرند، کوهپایه، بُرخــوار، مبارکه، خور و 
بیابانک، شاهین شهر و میمه، فریدونشهر و بویین 
میاندشت، گستره اجرایی این پروژه ها خواهد بود.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان افزود: 
۹7۶۰خانوار از این پروژه ها بهره مند می شوند و شمار 

اشتغال آفرینی مستقیم آنها نیز ۲۵ نفر است.
به گزارش »ایرنا«، اســتان اصفهــان ۱۰.7 میلیون 
هکتار دارد که بیش از ۹۰ درصــد آن معادل حدود 
۹.۸ میلیون هکتار را عرصه  منابــع طبیعی و ملی، 
حدود ۴۰۳ هزار هکتار را جنگل، ۶ میلیون هکتار را 
مرتع و ۳ میلیون هکتار را بیابان تشکیل داده است. 
جنگل های اســتان به طور عمده در دو شهرســتان 
فریدونشهر با ۴۰ هزار هکتار و ســمیرم با ۲۵ هزار 
هکتار قرار دارد و سرانه جنگل در این منطقه کمتر از 
۰.۱ هکتار است اما با وجود سطح کم، تنوع گونه ای 

خوبی)۳۵ گونه درختی و درختچه ای( دارد.

 ۱۵ پروژه منابع طبیعی و آبخیزداری در اصفهان 
اجرا می شود

خبر روز

حواستان به قبوض برق باشد
یکی از طرح های وزارت نیرو برای مدیریت مصرف برق تشویق مشترکان خوش مصرف و جریمه 
مشترکان پر مصرف است و آنطور که اعام شده اگر مشترکان نسبت به مصرف حساس نباشند و 
در گروه مشترکان پرمصرف قرار بگیرند، 
بایــد منتظر قبوض ســنگین باشــند. 
به گزارش »ایسنا«، هم اکنون 7۵ درصد 
از مشترکان زیر الگو، ۱۵ درصد تا ۱/۵برابر 
بالاتر از الگو، ۸ درصد تــا ۲/۵برابر بالاتر 
از الگو و تنها ۲ درصد بیــش از۲/۵برابر 
الگو برق مصرف مــی کنند.  گروه اول که 
7۵ درصد از مشــترکان را در بر می گیرد، 
۵۵ درصــد و گروه دوم کــه ۱۵ درصد از 
مشترکان  را شــامل می شود، ۲۰ درصد 
از مصرف برق کشــور را به خود اختصاص می دهند. همچنین ۱7 درصد از برق کشور را ٨ درصد از 
مشترکانی مصرف می کنند که در پله تا ۲/۵ برابر الگو قرار دارند و در نهایت ٨ درصد از برق کشور به 
 ٢درصد فوق پرمصرف جامعه تعلق دارد. مجموع 7۵ درصد از مشــترکانی که کمتر از الگو مصرف 

می کنند، ۵۵ درصد از مجموع برق مصرفی کشور را به خود اختصاص می دهند.
در این بین تعرفه ها به گونه ای تنظیم شــده که هزینه های برق مصرفی در صورت عدم رعایت، به 
صورت صعودی محاسبه می شود به گونه ای که اگر هزینه برق مشترکی به طور مثال ۳۶ هزار تومان 
باشد، در صورت عدم توجه و مصارف بالا و افزایش ۵ برابری مصرف، با صورتحساب گاه تا ٣٠ برابری 
هم مواجه خواهد شد. البته در سال جاری ۱۱ میلیون مشترک با رعایت الگو و استفاده صحیح از برق، 
مشمول پاداش شده و بخشی از آنها قبض برق رایگان دریافت کرده اند، هر خانواده ایرانی با کاهش 
۱۵ درصد مصرف برق می تواند سهم بسزایی در مدیریت مصرف برق داشته باشد و با رعایت موضوع 
مصرف بهینه برق عاوه بر عمل به رسالت ملی خود و ذخیره این انرژی برای همگان و آیندگان، از 

مزایا و جوایز طرح »پویش با انرژی« نیز بهره مند شوند.
تابستان امسال رشد مصرف برق فراتر از حد انتظار بوده و حد نصاب بیش از ٧٩٠٠٠ مگاوات در نیاز 
مصرف برق ثبت شده است که این یعنی ٨ درصد رشد و ۶۰۰۰ مگاوات مصرف بیشتر را نسبت به سال 
گذشته شاهد هستیم. این در حالی است که تنها اندکی صرفه جویی توسط مشترکان پرمصرف، برابر 
با تأمین برق تعداد زیادی از مشترکان جامعه است، تجهیزات مورد استفاده مانند کولرها که براساس 
منطقه جغرافیایی انتخاب و درجه آن به درستی تنظیم شود و یخچال ها و وسایل صوتی و تصویری 

و... همگی از جمله دلایلی است که می تواند موجب شود یک مشترک در کدام پله قرار گیرد.
 قدیمی بودن یخچال و فریزرها به عنوان وسایلی که  به عنوان مصرف کنندگان دایمی برق شمرده 
می شوند، از دیگر دلایل مهم بالا رفتن مصرف برق توسط مشــترکان است لذا توصیه می شود از 
وسایل پرمصرف برقی در ساعت های گرم روز و ابتدایی شب استفاده نشود، ورود این وسایل به مدار 
موجب می شود ســطح مصرف افزایش یابد در حالی که می توان ساعت بهره گیری از این وسایل 
را جابه جا کرد. در بخش خانگی لازم است در ساعت های اوج بار یعنی ساعت ١١-١٧ و ٢٠-٢٢ از 
استفاده وسایل پر مصرف مانند اتو، جاروبرقی، ماشین های شست و شوی لباس و ظروف پرهیز، 
کولرهای گازی را در دمای آســایش ۲۴ درجه و کولرهای آبی با دور کند تنظیم، وسایل سرمایش 
فضاهایی که در آن کسی حضور ندارد را بسته و حتی المقدور از خروج هوای سرد جلوگیری و از باز و 

بسته کردن بی مورد درها بخصوص در یخچال اجتناب شود.
در مصارف صنعتی و اداری نیز رســیدن به هدف گذاری کاهش مصرف برق در سازمان ها و ادارات 
به عدد ۱۵۰۰ مگاوات، وارد مدارد کردن مولدهای اضطراری ادارات به صورت حداکثری و اطمینان 
از خاموش بودن دســتگاه های سرمایشی و روشــنایی ها هنگام خروج از سازمان های دولتی و 

شرکت های خصوصی امری مهم و اجتناب ناپذیر است.

اخبار

کافه اقتصاد

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اظهار کرد: در چهار ماهه ابتدای امسال ۵۶۴ پروانه اشتغال به کار در استان اصفهان صادر شده است.  
به گزارش خبرگزاری صداوســیما، علیرضا قاری قرآن با بیان اینکه اعتای دانش مهندســی، افزایش بهره وری منابع، مواد و انرژی از مهم ترین دستاورد های 
اجرای ماده ۳۵ قانون نظام مهندسی بوده است، گفت: ارتقای کیفیت ساخت و ساز ها از اهداف نظارت است. وی گفت: بر این اساس به منظور کاهش تخلفات 
ساختمانی، از روند اجرای ۱۴7 طرح با متراژ ۳۰۸ هزار و ۸۶۲ مترمربع بازدید شد و در این نظارت ها، از فعالیت ۵۶ کارگاه متخلف جلو گیری شد. مدیرکل راه و 
شهرسازی استان اصفهان افزود: این نظارت ها ترویج اصول معماری و شهرسازی، بالا بردن کیفیت خدمات مهندسی و اجرای صحیح مقررات ملی ساختمان 
را به همراه دارد. وی ادامه داد: مطابق با ماده ۴ آیین نامه اجرایی قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان دارندگان مدرک تحصیلی کارشناس و بالاتر در هر یک 
از رشته های اصلی یا رشته های مرتبط می توانند از طریق تقاضای صدور پروانه اشتغال به کار مهندسی با توجه به مدارک تحصیلی و سوابق کار و تجربه در یک یا 
چند زمینه خدمات مهندسی از طریق طراحی، محاسبه، نظارت، اجرای بهره برداری، نگهداری، کنترل و بازرسی امور آزمایشگاهی، مدیریت ساخت و تولید، نصب، 

آموزش و تحقیق، درخواست تشخیص صاحیت کنند.

صدور ۵۶۴ پروانه اشتغال به کار مهندسی در استان اصفهان

افتتاح بزرگ ترین واحد 
صنعتی و تخصصی 
تولیدکننده سرکه در 

استان اصفهان 
واحد صنعتی و تخصصی تولیدکننده 
سرکه در شهرســتان نطنز با ظرفیت 
تولید ســالانه ۱۵ هزار تــن و حجم 
ســرمایه گذاری 7۰۰ میلیــارد ریال 
توسط بخش خصوصی احداث و با 

حضور استاندار اصفهان افتتاح شد.

عکس خبر

 وزیر اقتصاد:

بالاترین رکورد 
سرمایه گذاری خارجی در 

سال ۱۴۰۲ ثبت شد
وزیر امــور اقتصادی و دارایــی گفت: در حوزه 
ســرمایه گذاری خارجــی معتبــر در ســال 
گذشــته)۱۴۰۲( بالاترین رکورد را در ١۶ سال 

گذشته ثبت کردیم. 
به گزارش »ایمنا«، ســید احسان خاندوزی 
در نخستین نشســت شبیه ســازی وزیران 
امور اقتصــادی و دارایی بریکــس و دومین 
نشست شبیه ســازی وزیران امور اقتصادی 
 )OIC( و دارایی ســازمان همکاری اسامی
اظهار کرد: ایران توانســت با وجود فشارهای 
تحریــم اعتماد کشــورهای مختلف را جذب 
کند،همچنین بالاترین رکــورد حجم و میزان 
ارزش وزنی صادرات غیر نفتی را رقم زدیم. وی 
افزود: وزارت اقتصاد سه دسته اقدام را برای 
دیپلماسی اقتصادی و برون گرایی اقتصادی 

در دستور کار خود داشته است. 
وزیر امور اقتصــادی و دارایی بــا بیان اینکه 
خبرهای خوبی را در این حــوزه ارائه خواهیم 
کرد، عنوان کرد: ایران توانست در سال گذشته 
از نظــر ترانزیت کالاها رکورد همه ســال های 
گذشته را پشت سر بگذارد و در این راستا رقم 
۱۸.۵ میلیون کالا که بالاترین میزان ترانزیت 

است ثبت شد. 
خانــدوزی اظهار کرد: همچنیــن در چهار ماه 
ابتدایی سال جدید نســبت به مدت مشابه 
پارسال شــاهد رشــد ۵۸ درصدی ترانزیت 
از کشــور بودیم؛ این موضوع، نشــان دهنده 
مزیت های کریدوری و ترانزیتی ایران نسبت 
به کشــورهای همســایه و منطقه است که به 
خوبی از آن استفاده می شود. وی خاطرنشان 
کرد: سومین خبر این است که یکی از بالاترین 
رکوردهــای حجــم و ارزش وزنــی صادرات 
غیرنفتی کشور در تمام ســال های گذشته را 
ثبت کردیم. وزیر اقتصاد گفت: محور ســوم 
اقدام هــای وزارتخانه که بیــش از همه امید 
آفرین بوده، ســرمایه گذاری در حوزه تربیت 
ســرمایه نیروی انســانی برای دیپلماســی 

اقتصادی است. 

دوشنبه  ۲۲  مرداد  ۱۴۰3 / 7  صفر  ۱۴۴۶ / ۱۲  آگوست ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۵۲

سامانه یکپارچه خودرو؛ همچنان موافقان و مخالفان جدی دارد

مرهم یا زخم قدیمی؟!



    گردشگری و میراث4

تجربهگردشگریمتنوعدرسفربهتیرانوکرون

ارزان، زیبا، جذاب!

زیرساخت های گردشگری در تیران، این دیار متمدن ۷۰۰۰ ساله، به احترام 
مسافران توسعه یافته و این صنعت را رونق بخشیده است تا گردشگران 

تجربه متنوعی را در سفر به تیران وکرون داشته باشند. 
به گزارش »ایمنا«، شهرســتان تیران در دروازه گردشگری غرب استان 
اصفهان قرار دارد که در ۴۵ کیلومتری مرکز اســتان و در مسیر خوزستان 
و چهارمحال و بختیاری موقعیت متفاوتی را برای مسافران و گردشگران 
به وجود آورده است تا از این ظرفیت و جاذبه متفاوت بهره ببرند. قدمت 
دیرینه و کهن، طبیعت بکر، هوای پاک، آرامش روحی، زنجیره کوهستانی 
و اقامتگاه های تاریخی همه در یک شهر قرار گرفته است تا چندین بوم 
گردشگری از جمله بوم طبیعی، تاریخی، فرهنگی، ورزشی و اقتصادی را به 
نمایش بگذارد. رونق صنعت گردشگری که در دهه اخیر گفتمان اقتصادی 
را گذرانده است و به حوزه سرمایه گذاری رسیده فرصتی شده است تا مردم 
ایران از آن بهره بگیرند و بر درآمد آن بیفزایند؛ تیران از شهرهای اصفهان 
اســت که با موقعیت متفاوت جغرافیایی و ظرفیت عظیم گردشــگری 
مقصد بسیاری از مسافران در فصول سال است که نه تنها این شهر بلکه 
دیگر نقاط شهرستان نیز جذابیت خاص خود را داشته است. نزدیکی این 
دیار به مرکز اســتان و وجود اقامتگاه های تاریخی و موقت آن با کیفیت 
مناسب و نازل ترین قیمت میزبان بسیاری از گردشگران شده است و به 
اذعان آنها آب و هوای پاک توأم با فاصلــه اندک از نصف جهان بر ارزش 
اسکان در این منطقه افزوده و قیمت مناسبت و ارزان هم انگیزه ها را دو 

چندان کرده است.

توسعه زیرساخت ها اقدام عملی برای رونق گردشگری تیران
زیرساخت ها اساس و پایه ای دارد که سرمایه گذاران بخش خصوصی را 
برای حضور در این عرصه ترغیب می کند در حال حاضر ظرفیت ۱۰۰ تحت 
اسکان در اقامتگاه های بوم گردی یکی از این فرصت ها است. اسکان در 
مدارس یکی از جلوه های دیگر زیرساخت های میزبانی برای ایام بهار و 
تابستان محسوب می شود که با کیفیت و خدمت متفاوت عرضه می شود.

رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری تیران و کرون با 
اشاره به سرمایه گذاری در حوزه گردشگری این شهرستان می گوید: یکی 
از ظرفیت های فعال در این عرصه، احیا و فعال سازی اقامتگاه های سنتی 
است. محســن مظاهری می افزاید: ۱۰۰ تخت برای اسکان مسافران در 
اقامتگاه های تاریخی و گردشگری این شهرستان در هر شبانه روز وجود 
دارد که در مقاطع زمانی مختلف همه این ظرفیت تکمیل می شــود.وی 
می گوید: توسعه این دسته از زیرساخت ها در جذب گردشگر مؤثر است 

و سبب می شود تا میزان ماندگاری در استان اصفهان افزایش پیدا کند.

میزبانی در مدارس تیران با ظرفیت اسکان بیش از ۱۰۰ نفر
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون نیز بــا بیان اینکه ظرفیت مدارس 
برای اسکان گردشگران فعال اســت، تأکید می کند: این مراکز آموزشی 
برای ارائه خدمــت به کارکنان آموزش و پرورش فعال اســت و همزمان 
 با سراسر کشور در عید نوروز و ایام تابســتان به ارائه خدمات می پردازد. 

حسین صائبی می گوید: این امکانات با ظرفیت بیش از ۱۰۰ نفر در طول 
شبانه روز فراهم است و با توجه به مســافت کوتاه تیران با مرکز اصفهان، 
میل و رغبت برای اقامت در این منطقه برای مســافران وجود دارد. وی 
اضافه می کند: این خدمت به احترام مسافران و در راستای تکمیل زنجیره 
زیرساختی حوزه گردشگری تیران و کرون انجام شده و همواره تلاش شده 

است خدمات خوبی ارائه شود.

زنجیره گردشگری رو به تکمیل است
رونق صنعت گردشگری مستلزم تکمیل زنجیره خدمت رسانی و فعالیت 
است که در تیران و کرون با تدوین گونه های مختلف از جمله گردشگری 
روستایی، طبیعی، تاریخی، فرهنگی و کشاورزی زمینه جذب توریست و 
مسافران فراهم شده است. زنجیره گردشگری با توسعه زیرساخت ها نیز 
رو به تکمیل است و همه دستگاه ها برای خدمت به عرصه فعال شده اند؛ 
فرماندار تیران و کرون با تأکید بر اینکه اقتصاد گردشگری در این شهرستان 
مهم است، اظهار می کند: توسعه زیرساخت ها در این حوزه با مشارکت 

مردمی و سرمایه گذاران بخش خصوصی رقم خورده است. 
علــی محمدی کیــا اضافه می کنــد: تقویــت صنعت گردشــگری در 
مأموریت های ادارات و دســتگاه های دولتی و خدمات رسان براساس 
وظیفه ذاتی قرار گرفته است که شهرداری ها و دهیاری ها در نوک پیکان 

هســتند. فرماندار تیران و کرون تأکید می کند: میزبانی از مسافران تنها 
معطوف به نوروز و ایام تعطیلات خاص نمی شود، بلکه در همه روزهای 
سال این بستر فراهم است، این اقدامات علاوه بر منفعت اقتصادی در 

خدمت رسانی به مردم مؤثر است و میزبانی خوبی را به همراه دارد.
کسانی که به دنبال تجربه گردشــگری متنوع و تمام فصل با ارزان ترین 
قیمت هستند، تیران را به عنوان مقصد انتخاب خواهند کرد، چراکه تنوع 
گونه های گردشگری، هوای سالم، تجربه آب وهوای کوهستانی، قیمت 
ارزان اسکان و هزینه های سفر از جمله دلایل تصدیق این ادعا محسوب 
می شود. کمترین فاصله تا اصفهان و وجود اقامتگاه های بکر گردشگری 
خود مؤلفه ای ممتاز برای سفر به این دیار بوده و میهمان نوازی شهروندان 
نیز حائز اهمیت است؛ تیران و کرون برای همه مسافران با تنوع سلیقه ها 
و در هر زمان فرصت های گردشــگری ایجاد و زمینه حضور آنها را فراهم 
می کند. از آنجا که تیران در محور مواصلاتی چند استان و دروازه ورودی 
گردشــگری غرب اصفهان قرار گرفته خود فرصتی بــرای بهره گیری از 
این طبیعت و جاذبه اســت؛ تیران و کرون برای همه مســافران با تنوع 
سلیقه ها و در هر زمان فرصت های گردشگری ایجاد و زمینه حضور آنها را 
فراهم می کند و از آنجا که در محور مواصلاتی چند استان و دروازه ورودی 
 گردشــگری غرب اصفهان قرار گرفته، خود فرصتی برای بهره گیری از 

این طبیعت و جاذبه است.

 کشف باستانی کارگران ساختمان
گروهی از کارگران ســاختمان در یونان بقایایی از موزاییک های باســتانی را کشف کردند که دو 

شخصیت اساطیر یونان باستان را به تصویر می کشد.
به گزارش »ایسنا«، گروهی از کارگران ســاختمانی که در »ارتریا«، شهری واقع در شمال »آتن« 
مشغول نصب لوله های آب زیرزمینی بودند، یک کفپوش موزاییکی متعلق به قرن چهارم پیش 

از میلاد را کشف کردند.
»آرت نیوز« نوشت، این موزاییک از تکه  سنگ های سفید، ســیاه، زرد و قرمز تشکیل شده است 
که دو شخصیت اساطیری ریش دار، نیمه انســان ـ نیمه بز با موهای طلایی را که با نام »ساتیر« 
شناخته می شوند به تصویر می کشد. به نظر می رسد یکی از این شخصیت ها درحال نواختن فلوت 

و دیگری درحال رقصیدن باشد.
اشیای ســنگی به جا مانده در این مکان نشــان می دهد انسان ها نخســتین بار در طول دوران 

»نوسنگی پسین« یعنی در فاصله ۳۰۰۰ تا ۳۵۰۰ سال قبل در نزدیکی »ارتریا« ساکن شده اند.
به گفته »هومر«، شاعر و خالق »ایلیاد« و »ادیســه«، »ارتریا« یکی از شهرهایی بود که در جنگ 

افسانه ای »تروا« شرکت داشت.
در طول قرن هشــتم پیش از میلاد، »ارتریا« و دیگر شهر مشابه و رقیبش »خالکیس« به مراکز 

ثروتمند و قدرتمند تجاری تبدیل شدند.
این نخستین موزاییکی نیست که در »ارتریا« کشف شــده است و با توجه به اینکه گمان می رود 
ســایر موزاییک ها در فاصله ۳۶۰ تا ۳۵۰ پیش از میــلاد پدید آمده باشــند، موزاییک تصویرگر 
»ساتیر« ها نیز ممکن است در همین بازه زمانی ساخته شده باشد. بر اساس بیانیه ای که توسط 
وزارت فرهنگ یونان منتشر شده است، قرن چهارم پیش از میلاد شاهد رونق ساخت خانه های 
شــخصی مجلل با حیاط و ســالن های بزرگ ضیافت برای پذیرایی از مهمانان بود. اگر خانه ای 

کفپوش موزاییکی داشت،   معمولًا در همین سالن ها ساخته می شد.

سرپرست گروه رالی جاده ابریشم:

با وجود پرهیزها باز هم به ایران سفر کردیم
سرپرست رالی تور گردشگری جاده ابریشم گفت: با وجود توصیه برخی اطرافیان برای حذر کردن 

از سفر به ایران بازهم سفر به این کشور را در برنامه خود قرار دادیم.
به گزارش »ایسنا«، این رالی پنجشــنبه ۱۸ مرداد ١۴٠٣ از طریق گذرگاه مرزی بازرگان در استان 
آذربایجان غربی وارد ایران شــد و عصر جمعه ۱۹ مردادماه پس از عبور از استان های آذربایجان 

شرقی، زنجان، قزوین و البرز وارد تهران شد و از موزه خودروهای تاریخی بازدید کرد.
نادر سرین، برنامه ساز ترکیه ای مقیم آلمان که سرپرستی این گروه را برعهده دارد، با بیان اینکه 
برای پنجمین بار است که به ایران سفر می کند گفت: با توجه به تجربه خوب سال گذشته در رالی 
تور جاده ابریشم و سفر به ایران، امســال نیز با وجود توصیه برخی از اطرافیان درباره حذر کردن 
از ســفر به ایران با اطمینانی که به میزبانی مطلوب ایرانیان داشتیم، باز هم این کشور را در برنامه 

سفر خود جای دادیم.
او از مردم ایران به عنــوان ملتی مهمان نواز و مهربان یاد کرد و افزود: متأســفانه در اروپا و برخی 
کشورها شناخت خوب و مناسبی از ایران و مردم آن وجود ندارد و نگاه بیشتر ملت ها به ایرانیان بر 
اساس تصاویر نادرستی است که در رسانه ها نمایش داده می شود؛ بنابراین، لازم است اقدامات 
فرهنگی و گردشگری بیشتری برای معرفی این کشــور که پیشینه ای چند هزار ساله دارد، انجام 

شود.
سرین هدف از طراحی و اجرای این دوره از رالی تورها را آشنایی بیشتر با تاریخچه و جاذبه های 
مسیر جاده ابریشم و همچنین ایجاد صلح، دوستی و وحدت میان ملت ها و دولت های مختلف 
عنوان کرد و گفت: با توجه به اوضاع کنونی جهان، تشــویق کشــورها به صلح و دوستی و برادری 

امری مهم و سازنده است.

اخبار

یک مقام مسئول در کنســولگری ایران در نجف با ارائه توصیه هایی به زائران 
اربعین حسینی گفت: عراق ظرفیت بســیار بالایی در جهان عرب دارد. ایجاد 
وجهه مثبت از ایران نــزد مردمان این کشــور در میان مدت بــه از بین بردن 

سوءبرداشت های عربی در قبال ایران اسلامی کمک می کند.
علی شمس آبادی، کارشناس دیپلماسی عمومی سرکنسولگری ایران در نجف 
در گفت وگو با »ایسنا« با بیان اینکه بخش اصلی ظرفیت های سرکنسولگری 
در زمان راهپیمایی، معطوف به حل مشــکلات کنسولی است، اظهار کرد: سال 
گذشته بنا بر آمار بخش کنسولی ما، بیش از ۴۰۰۰ شهروند ایرانی مشکل خود 
را با مراجعه به سرکنســولگری حل کردند؛ حداقل برای ۲۵۰۰ نفر از این افراد، 
اقدامات و مکاتبات بروکراتیک نیز انجام شد. حجم کار در ایام اربعین در دفتر 
مرکز سرکنسولگری، بدون هیچ گزافه گویی، در حد یک سیل است که همکاران 

محترم، به صورت شبانه روزی جهت مدیریت آن کوشش می کنند.
کارشناس دیپلماسی عمومی سرکنسولگری ایران در نجف در پاسخ به اینکه 
با توجه به سابقه سال های گذشته، عمده مشکلات ایرانیانی که در راهپیمایی 

اربعین مشــارکت می کنند، چیســت؟ اظهار کرد: اولًا باید این نکته را یادآور 
شــوم که عمده ایرانیانی کــه در راهپیمایی اربعین مشــارکت می کنند، بدون 
هیچ مشکلی فرایند ســفر خود را طی می کنند؛ توجه شود که حدود ۵ میلیون 
ایرانی در بازه زمانی نهایتاً ۲۰ روزه )که غالب آن در ۱۰ روز دوم است(، به کشور 
عراق می آیند و مجموع کســانی که دچار مشکل می شــوند، بالغ بر چند هزار 
نفر نمی شــوند، اما در مورد درصد اندکی که دچار مشــکل می شوند، تجربیات 
سال های گذشته ما نشان از این دارد که عمدتاً درگیر مسائل گم کردن وسایل و 
همراهان هستند؛ این مشکل به خصوص در رابطه با افراد مسن بغرنج تر است. 
نهادهای مختلف برای حل آن چاره هایی اندیشیده اند اما هنوز سیستم یافتن 
گمشــدگان، یکپارچه نشده است. پیشــنهاد ما برای کم کردن این مشکل آن 
است که تمامی شهروندان ایرانی، در بدو ورود، کارت هایی با نام خود و شماره 
تلفن همراهان را همراه خود داشته باشند و همچنین در هر کیف خود و در قاب 

موبایل خودشان هم اطلاعات مشابه را روی برگه ای بنویسند.
وی یکی دیگر از مشکلات را بیماری عنوان کرد و افزود: غالب مشکلات مربوط 

به بیماری شهروندان ایرانی، مربوط به آلودگی و گرمازدگی است. این مشکل 
با توجه به آنکه اربعین هر سال در روزهای گرم تر آغاز می شود، رو به افزایش 
اســت. مصرف مایعات به صورت مداوم در حین پیــاده روی و موکول کردن 

بخشی از پیاده روی به شب، می تواند برای حل این مسئله کارساز باشد.
شــمس آبادی یکی دیگر از مشــکلات را حمل داروها و مواد ممنوعه از سوی 
برخی از زائران اربعین حسینی عنوان کرد و گفت: متأسفانه برخی از شهروندان 
به هیچ وجــه توجهی به این مســئله مهم ندارند؛ بی توجهی بــه این اخطارها 
موجب می شود که شهروند ایرانی به زندان بیفتد و پیگیری آزادسازی آن بسیار 
زمانبر خواهد بود؛ در موارد متعددی هم پیش آمده که شهروند ایرانی آزاد نشده 

و چند سال اسیر زندان ها شده است.
این دیپلمات در پاســخ به اینکه توصیه های تکمیلی شــما برای زائران ایرانی 
چیســت؟ گفت: به عنوان یکی از مأمورین جمهوری اسلامی ایران در عراق و 
کسی که از نزدیک با مردم عراق ســر و کار داریم، به چشم، مهمان نوازی مردم 
عراق را می بینیم؛ باید به ابعاد راهپیمایی اربعین توجه داشته باشیم؛ بیش از 

۲۰ میلیون نفر در یک بازه عمدتاً ۱۰ روزه، در مســیری حدود ۸۰ کیلومتر در این 
راهپیمایی حضور می یابند؛ اگر از شهروندان عراقی صرف نظر کنیم، بیشترین 
شمار ملیت های حاضر در این رویداد، ایرانی ها هستند که بیش از ۴ میلیون نفر 
را شامل می شــوند. پذیرایی و میزبانی از این تعداد در این بازه زمانی محدود، 
تنها وقتی میسر است که مهمان نوازی، به عنوان یک فرهنگ در جامعه عراقی 
جا افتاده باشد وگرنه حج امسال که آمار زائران آن یک دهم اربعین بود، نشان 
داد بدون مهمان نوازی جامعه میزبان، شــمار بالای زائــر می تواند به فاجعه 

منجر شود.
وی ادامه داد : با وجود این مهمان نوازی، چند توصیه کلیدی را باید مد نظر داشت 
که عبارتند از: کم کردن طول مدت اقامت در عراق باید به عنوان یک اصل مد نظر 
زائر باشد؛ هرچه زمان حضور زائر در عراق کمتر شود، امکانات برای پذیرایی و جابه 
جایی دیگر زائران فراهم تر خواهد بود. افراد مســن، مطلقاً بدون همراه جوان و 
تنها به زیارت نیایند. همراه داشتن دینار عراقی بهتر از داشتن دلار یا ریال است.

اهمیت ایجاد وجهه مثبت از ایران نزد مردم عراق در  راهپیمایی اربعین

دوشنبه  22  مرداد  ۱4۰3 / 7  صفر  ۱446 / ۱2  آگوست 2۰24 /  شماره 4۱52

مفاد آراء
5/133 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايــي قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به 
مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 1403603022530000168 مورخ 1403/04/31  آقای صالح فتحی  
خشوئی فرزند قاسم  نسبت به ششــدانگ يکبابخانه به مســاحت 235/37  متر مربع 
قسمتی از پلاک 262- واقع در خشوئيه بخش 9 ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه 

از مالک رسمی فرهاد کرمی
2- راي شماره 1403603022530000169 مورخ 1403/04/31  آقای صالح فتحی  
خشوئی فرزند قاسم  نسبت به ششــدانگ يکبابخانه به مســاحت 134/22  متر مربع 
قسمتی از پلاک 262- واقع در خشوئيه بخش 9 ثبت اصفهان خريداری شده با واسطه 

از مالک رسمی بخشعلی صادقيان خشوئی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/07
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/22

م الف: 1756354 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران
مفاد آراء

5/134 آگهي ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 826 و 827  مــورخ 1403/3/10 هيات اول موضــوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت خانم 
صديقه اســماعيليان مارنانی به شناسنامه شــماره 444 کدملی 1288644396 صادره 
اصفهان فرزند صادق در ســه دانگ مشــاع از  ششدانگ يکباب ســاختمان مسکونی 
نيمه ساز به مســاحت 192/88 متر مربع  پلاک شــماره 1010  اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم ســهيلا اسماعيليان مارنانی 
به شناســنامه شــماره 394 کدملی 1288808658 صادره اصفهان فرزند صادق  در سه 
دانگ مشاع از ششــدانگ يکباب ساختمان مسکونی نيمه ســاز به مساحت 192/88 
متر مربع پلاک شــماره 1010 اصلی  واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان  در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه )و نيز ســهم الارث  نامبردگان از عفت 
 اسماعيليان مارنانی و محمدرضا اســماعيليان مارنانی : »مالک رسمی« ( مفروز ثبتی

 گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/22                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/06
م الف: 1766783  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
5/135 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003108 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم زهره منتظری فرزند حســينعلی 
بشماره شناسنامه 980 در يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 
12551/20 متر مربع پــلاک  774  فرعی از 430  اصلی واقع در مينادشــت خريداری از 
مالک رسمی آقای مرتضی رشــيدی فرزند مصطفی و مرتضی رشيدی فرزند امامقلی 

محرزگرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/22                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/06
م الف: 1767050  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
5/136 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003107 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم زهره منتظری فرزند حســينعلی 
بشماره شناسنامه 980 در يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 
16461/35 متر مربع پلاک  774  فرعی از 430  اصلی واقع در مينادشــت خريداری از 
مالک رســمی آقای غلامرضا رشيدی فرزند محمد حسين و اســفنديار محمدی فرزند 

شيرعلی محرزگرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/22                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/06
م الف: 1767062  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

تحدید حدود اختصاصی
5/137 شــماره نامــه : 140385602024005053-1403/05/16 چــون تحديد 
حدود ششــدانگ يک قطعه زمين با بنای احداثــی در آن به مســاحت 443/59 متر 
مربع )که مقدار 268/64 متر مربع آن دارای عقب نشــينی آتی می باشــد( به شــماره 
پلاک ثبتــی 16 فرعــی از 4774 اصلی مفــروزی از 4774 اصلی  کــه طبق پرونده 
ثبتی به نام عليرضا مصدق فرزند حســين در جريان ثبت اســت و به علت عدم حضور 
متقاضی ثبت به عمل نيامده اينک بنا به دســتور قســمت اخير ماده 15 قانون ثبت و 
طبق تقاضای نامبرده تحديــد حدود پلاک مرقوم در روز شــنبه مورخ 1403/06/17  
ســاعت 9 صبح در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی به کليه 
مجاورين اخطار می گردد که در روز و ســاعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند 
و اعتراضات مالکين يــا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبــت از تاريخ تنظيم صورت 
مجلس تحديدی تــا 30 روز پذيرفته خواهد شــد و طبق تبصره 2 مــاده واحده قانون 
تعيين تکليف پرونده هــای معترضی ثبــت معترضين ظرف مدت يک مــاه از تاريخ 
تســليم اعتراض به اين اداره با تقديم دادخواســت به مرجع ذيصــلاح قضائی گواهی 
 تقديم دادخواســت را اخذ و به اين اداره تســليم نماييد. تاريخ انتشــار: 1403/05/22

 م الف: 1766433 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

اعلام مفقودی اعلام مفقودی 
111sx برگ سبز خودروی سواری پراید هاچ پک سایپا
 مدل 1391 به رنگ نوک مدادی- متالیک به شماره پلاک
 ایــران 13-873  د 46 و شــماره موتــور 4767199 و 
شماره شاسی NAS431100C5731851 و شناسه ملی 
خودرو IRPC91R223N731851 به نام آقای خانم اکرم 
 عباسی تشنیزی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط 

می باشد.



غول خفته گاوخونی بیدار شد، ۱۴ استان درگیر خواهند شد

وقتی اراده ای بر تأمین نیاز آبی گاوخونی نیست

اگر تا دو سه ســال پیش ریزگردهای برخاسته از  ندا سپاهی
تــالابِ برهوت شــده گاوخونــی، شــهر ورزنه و 
روســتاهای اطرافش را درگیر کرده بود اکنون دامنه نفوذ ریزگردها به مناطق 
مرکزی استان اصفهان کشیده شده و در بهار و تابستان که باد از سمت شرق به 
غرب اســتان می وزد میزان ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون در هوای شهرهای 
اصفهان، خمینی شهر، نجف آباد، شاهین شهر، لنجان و فلاورجان در برخی روزها 

به مرز هشدار می رسد.
به گزارش خبرنگار »مهر«؛ ریزگردهای حاوی فلزات سنگین کادمیوم و سرب 
برخاسته از بستر خشک گاوخونی و دیگر کانون های گردوغبار شرق اصفهان طی 
دو سال اخیر نه تنها مناطق مرکزی که حتی به غربی ترین نقاط استان از جمله 

فریدن و نیز شهرضا و سمیرم در جنوب رسیده است.
این روزها، منطقه شرق اصفهان آبســتن بحران های زیست محیطی است؛ از 
وجود ۱۰ هزار هکتار کانون های فوق بحرانی گردوغبار به ویژه در دشت سجزی، 
صدها معدن و کوره گچ و آجر، بستر خشــک رودخانه زاینده رود و ده ها هکتار 
زمین بایر کشاورزی که حالا به کانون های جدید و نقطه ای خیزش گردوخاک 
تبدیل شدند تا پهنه ۴۷ هزار هکتاری خشکانده شده تالاب گاوخونی ریشه در 

سوءمدیریت منابع آب دارد.

بزم پرندگان مهاجر در سراب
حذف کامل حقابه گاوخونی از جداول منابع و مصارف، اداره کل محیط زیست 
اصفهان را وادار به شکایت قضایی از مدیران شرکت آب منطقه ای کرد، در نهایت 
با پیگیری قضایی، آذر ماه سال ۱۴۰۲ پس از سال ها، حقابه تالاب از محل سد 
زاینده رود به مدت محدود رهاســازی شــد و طی حدود ۱۰ روز هفت تا هشت 

میلیون مترمکعب آب به تالاب گاوخونی رسید.
حقابه تالاب گاوخونی بسته به میزان بارندگی سالانه در سرشاخه های حوضه 
زاینده رود متفاوت است و سناریوهای مختلفی برای میزان تأمین نیاز آبی تالاب 
تعریف شده است؛ ۱۷۶ میلیون مترمکعب حداقل حقابه ای است که وزارت نیرو 
موظف است در سال های کم بارش و خشکسالی برای گاوخونی توزیع کند؛ با 
وجود این، در شرایطی که در سال آبی کنونی بارش های حوضه زاینده رود در حد 
نرمال بوده است، شرکت آب منطقه ای اصفهان به اداره محیط زیست وعده داد 
که پس از توزیع نوبت حقابه تالاب در آذرماه بسته به میزان بارش ها، یک نوبت 

دیگر در بهار ۱۴۰۳ برای گاوخونی آب رهاسازی کند. 
اگر چه اواخر اسفند و آغاز بهار امســال به دلیل بارندگی ها سیلاب از سایر زیر 
شاخه های حوضه گاوخونی به سمت تالاب خروشید به آن جان دوباره داد اما 
نوبت دوم رهاســازی حقابه گاوخونی به فراموشی سپرده شد و بزم و زادآوری 
پرندگان مهاجر و فلامینگوهایی که بهار امسال به میهمانی سراب آمده بودند، 

ناتمام ماند.

اراده ای بر تأمین نیاز آبی گاوخونی نیست
در همین ارتباط احمدرضا لاهیجان زاده، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
اصفهان به خبرنگار »مهر« می گوید: بهار امسال توزیع آب برای اراضی کشاورزی 
شرق اصفهان از چهارم اردیبهشت آغاز شد و قرار بود تا سوم - چهارم خرداد آب 
برای آبیاری جاری باشــد؛ طبق توافقی که ما با شرکت آب منطقه ای داشتیم، 
قرار بر این بود که یک هفته منتهی به بستن رودخانه، بند رودشتین را به سمت 
پایین دست باز کند تا آب به تالاب هم برســد؛ اما بنا به دلایلی که شرکت آب 
منطقه ای در انتها آورد و مسائلی که با کشاورزان داشت این تعهد را اجرایی نکرد.

وی با اشــاره به اینکه منبع اصلــی گاوخونــی، رودخانه زاینده رود اســت و 
چیزی حدود ۹۰ درصد آب تالاب از زاینده رود تأمین می شــود و سایر منابع و 

زیرحوضه ها سهم ۱۰ درصدی در تأمین آب در حوضه تالاب دارند، خاطرنشان 
می کند: ما در محیط زیست معتقدیم که اگر اراده بر تأمین آب حداقلی می بود در 
این ایامی که آب برای کشاورزی شرق اصفهان باز می شد با اندکی افزایش دبی 

از بالادست نیاز آبی تالاب گاوخونی را هم می توانستند تأمین کنند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان می افزاید: به هر حال از اواخر 
اردیبهشــت تا هفته اول خرداد بهترین فرصت بود که یک نوبت دیگر مرطوب 
سازی تالاب انجام شــود که هم حیات پرندگان مهاجر به مخاطره نیفتد وهم 
گردوغبار این پهنه ۴۷ هزار هکتاری را مدیریت کنیم که سه ماه تابستان مشکلی 

نداشته باشیم اما این اتفاق نیفتاد.
لاهیجان زاده با بیان اینکه پیگیر تأمین حقابه تالاب هستیم، در خصوص نتیجه 
شکایت محیط زیست از شــرکت آب منطقه ای برای حقابه گاوخونی، تصریح 
می کند: شکایت کماکان پا برجاســت، پرونده قضایی مفتوح است و در حال 
حاضر دادگاه یک گروه کارشناســی تعیین کرده که مســائل مربوط به تالاب را 

بررسی و به قوه قضاییه گزارش کنند.

خیز ریزگردها از گاوخونی به اصفهان
همچنین حسین اکبری، معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان به خبرنگار »مهر« می گوید: بیشترِ غباری 
که در اصفهان طی تیرماه امســال درگیر بودیم به کانون های داخلی استان بر 

می گردد که بخشی از سمت مناطق شرق و شمال استان بوده است.
وی با اشاره به اینکه استان اصفهان بیش از یک میلیون و ۷۰۰ هزار هکتار عرصه 
غبار خیز دارد، می افزاید: تصاویر ماهواره ای نشــان می دهــد در چهارم تیرماه 
کانون هایی در شمال استان اصفهان در منطقه اردستان و آران و بیدگل و جنوب 
سمنان فعال شده و ریزگردهای آن تا کلانشــهر اصفهان و یزد هم رفته است؛ 
همچنین به صورت کانون های محلی، خیزش لحظه ای گرد وغبار را در شــرق 

اصفهان از منطقه سجزی، برخوار و تالاب گاوخونی داشتیم.

عرصه های اطراف تالاب به سمت بیابانی شدن می رود
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیســتی اداره کل حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان، خاطرنشان می کند: در خصوص تالاب موضوع جدی تر است 

به این دلیل که تالاب گاوخونی یک سطح وسیع ۴۷ هزار هکتاری دارد و اطراف 
آن نیز عرصه ای بیابانی اســت. وی می افزاید: گاوخونی در طول این ســال ها 
حقابه های خود را دریافت نکرده و به سمت خشکی کامل رفته است و زمانی 
که سطح تالاب خشک باشد هم خطر غبار خیزی دارد و هم به صورت مستقیم 
و غیرمستقیم باعث توسعه پدیده بیابان زایی می شود؛ به بیان دیگر عرصه های 
اطراف تالاب نیز به سمت بیابانی شدن می رود و اگر این خشکی تالاب گاوخونی 

ادامه دار بوده و جریان زاینده برقرار نباشد، بیابان زایی تشدید می شود.
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیســتی اداره کل محیط زیست اصفهان 
خاطرنشان می کند: تشدید بیابان زایی و ادامه خشکی تالاب گاوخونی باعث 
خیزش گرد و غبار می شود با توجه به اینکه در بهار و تابستان جهت باد در استان 
از شرق به غرب می وزد، از سمت تالاب گاوخونی و ورزنه به سمت اصفهان وزش 
باد را داریم و با کمترین وزش باد غبار آن منطقه به ســمت کلانشــهر اصفهان 

خیزش می کند.

رسوبات بستر و غبارخیزی گاوخونی خطر جدی است
اکبری ادامه می دهد: ســطح تالاب سال های ســال از زمانی که کشاورزی و 
سکونتگاه در بالادست آن شــکل گرفته و از صنایع انواع پساب ها و فاضلاب ها 
به سمت آن روانه شده به سموم مختلف آلوده اســت و اکنون رسوبات و غبار 
خیزی تالاب یک خطر جدی اســت که ما را به این نتیجه می رساند که حقابه 
تالاب گاوخونی هم برای استمرار خدمات اکوسیستمی وهم برای جلوگیری از 
تهدیداتی که خشک شدن یک تالاب دارد، ضرورت است زیرا گاوخونی که شرایط 

ویژه و پتانسیل غبارخیزی بالایی دارد.
وی تصریح می کند: حقابه گاوخونی یک ضرورت اجتناب ناپذیر است که باید 
با هم افزایی و همکاری بین بخشی و صنف کشاورزی، مردم و مسئولان برای 

تالاب رهاسازی شود.
معاون محیط زیست و تنوع زیســتی اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان 
اضافه می کند: پس از حدود ۱۰ میلیون مترمکعبی که آذر ماه ســال گذشــته 
رهاسازی شد محیط زیست تلاش کرد که در بهار نیز یک نوبت دیگر حقابه برای 
تالاب دریافت کند ولی متأسفانه علی رغم پیگیری های فراوان و با وجود اینکه 
چندبار دیگر برای کشاورزی شرق اصفهان آب رها سازی شد متأسفانه وزارت 

نیرو برخلاف ضوابط عمل کرد و نیاز آبی تالاب را در جداول منابع و مصارف ندید 
و آبی تأمین نشــد. اکبری می افزاید: هم اینک ســطح تالاب گاوخونی تقریباً 

خشک صد در صد است.
وی می گوید: چون احیای زاینده رود مطالبه ملی است، ما اگر استمرار جریان 
را در بستر زاینده رود و حرکت در مســیر احیای تالاب گاوخونی نداشته باشیم 
قطعاً با پدیده های خطرناکی مانند گردوغبار، فرونشست و بیابان زایی مواجه 
هستیم و این می طلبد که حقابه های زیست محیطی در جداول منابع و مصارف 
به عنوان یک محور تثبیت شــده و به صورت جداگانه بــرای تالاب گاوخونی و 
پایداری جریان رودخانه زاینده رود از سراب تا پایاب به طور الزام آور دیده شود.

دستگاه قضا مطالبه گر مسائل زیست محیطی است
در همین ارتباط حجت الاسلام اسدا... جعفری، رئیس کل دادگستری استان 
اصفهان درخصوص ورود دستگاه قضا برای احقاق حقابه های زیست محیطی 
حوضه زاینده رود به خبرنگار »مهر« می گوید: در رابطه با موضوع محیط زیست، 
ما به عنوان دستگاه قضا هم مکلف به اجرای قانون هستیم و هم در خصوص 

محیط زیست وظیفه داریم از متولیان امر مطالبه کنیم.
وی تصریح می کند: براساس ماده ۵۷۶ قانون مجازات اسلامی اگر مسئول یا 
صاحب منصبی با سوءاستفاده از مقام و منصب تکالیف قانونی خود را انجام 

ندهد باید تحت تعقیب قرار گیرد.
رئیس کل دادگســتری استان اصفهان خاطرنشــان می کند: در همین راستا، 
تعدادی پرونده برای مدیران خاطی تشکیل شده و رسیدگی به پرونده مدیران 
در صلاحیت دادگاه مرکزی استان اســت ضمن اینکه در بحث اجرای قانون با 

کسی مماشات نداریم .
حجت الاســلام جعفری می افزاید: در زمینه محیط زیســت، حیات و سلامت 
مردم در اولویت بوده و خط قرمز دستگاه قضا است و در صورت اطلاع مسائل 

پیگیری می شود.
به گزارش »مهر«، سوءمدیریت در تأمین و رســاندن حداقل آب به گاوخونی، 
اکنون این غول خفته را بیدار کرده است. میان تأیید و تکذیب ها درباره خیزش 
ریزگردها از بستر این تالاب طی سالیان گذشته، گاوخونی با ۱۰۰ درصد خشکی 
به شرایط بی بازگشت رسیده و به کانون ریزگردهای سمی در فلات مرکزی ایران 
تبدیل شده است؛ شوربختانه طرح های کاغذی برای نجات این تالاب نیز هرگز 
ضمانت اجرایی نداشته و گاوخونی پس از دو دهه تحمل خشکی امروز بیابانی 

۴۷ هزار هکتاری در جنوب شرق اصفهان شده است.
پیش تر احمد جلالیان، استاد بازنشسته علوم خاک شناسی دانشگاه صنعتی 
و رئیس مرکز تحقیقات مبارزه با ریزگردها دانشگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان 
)خوراســگان( در گفت وگو با خبرنگار »مهر« هشــدار داده بــود که اگر کانون 
گردوغبار تالاب فعال شود ریزگردهای سمی نه فقط شهر اصفهان بلکه منطقه 
وسیع و بخش قابل توجهی از استان های کشور حتی تهران را متأثر خواهد کرد.

به گفته این اســتاد دانشگاه، جنس خاک شرق و شــمال گاوخونی که مصب 
تالاب اســت بافت ریز و رســی دارد که این ذرات رس قابلیت بالایی در جذب 

فلزات سنگین دارند و تا ارتفاع و فاصله بسیار زیاد منتشر می شوند.
احیای تالاب گاوخونی در فلات مرکزی ایران اولویت و اهمیت خاصی دارد و بنا 
به تأکید کارشناسان محیط زیست نه تنها نیاز آبی سالانه تالاب باید طبق میزان 
بارش های حوضه تأمین شود بلکه روان آب های حوضه گاوخونی باید به خود 
تالاب هدایت شــود ضمن اینکه در پهنه ۳۶۰ هزار هکتاری حوضه گاوخونی که 
شامل عرصه ها و زیرشاخه های آن است، برای جلوگیری از خیزش گردوخاک 
باید نهال کاری و احیای پوشش گیاهی شود تا بتوان از تبدیل اکوسیستم تالابی 

به کویر جلوگیری کرد.

جامعه

رئیس ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات اصفهان گفت: نیازهای فرهنگی 
و پژوهشی مراسم جهانی پیاده روی اربعین مغفول مانده و این مسئله با توجه 

به تلاش دشمن نیازمند برنامه ریزی است.
به گزارش »ایرنا«، جعفر عسگری در مراسم موکب داران استان که در دانشگاه 
اصفهان برگزار شد، افزود: نیازهای پیاده روی جهانی اربعین در حوزه فرهنگی، 
آموزشی و پژوهشــی فراوان و اقدامات انجام شــده در این زمینه پراکنده و 

ناکافی است.
وی افزود: دشمن در گوشه به گوشه این مراســم در حال برنامه ریزی برای 
هجمه فرهنگی اســت، از این رو باید با جدیت بیشتر در حوزه معرفت افزایی 

تلاش کنیم.
رئیس ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات اصفهان بر ضرورت استفاده از 
ظرفیت روحانیون به عنوان رابط فرهنگی همچنین مستندســازان در مواکب 

اربعین تأکید کرد.
وی تصریح کرد: بزرگ ترین ظلمی که به اربعین می شود سوء استفاده از آن 
برای رسیدن به اهداف مالی و غیرمالی است که در این زمینه لازم است همه 

فرایندها به طور شفاف ثبت و گزارش شود.
عسگری گفت: شرایط پیاده روی اربعین و حساسیت این آیین باشکوه تغییر 
کرده و بر این اساس نوع خدماتی که در موکب ها ارائه می شود نیز نیازمند به 

روزرسانی بر اساس اقتضائات فعلی است.
به گفته وی، امسال پیش بینی شده است ۲۷ میلیون زائر عازم کربلا شوند.

»اربعین هراسی« برنامه ریزی جدید دشمن
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار اصفهان نیز در این همایش گفت: 
قدرت های استکباری دنیا از جمله رژیم صهیونیستی در صدد کمرنگ کردن 

اتحاد شیعیان بی رونق کردن پیاده روی اربعین است.
محمدرضا جان نثاری افزود: دشمن با ترفندهای مختلف از جمله گرماهراسی، 
بیماری هراسی و ایجاد دلهره امنیتی به دنبال منصرف کردن زائران از حضور در 

مراسم پیاده روی اربعین است.
وی اضافه کرد: این در حالی است که مســائلی از این قبیل مدیریت شده و 
دغدغه متولیان این سفر در ایران و عراق افزایش کیفیت سفر زائران کربلاست.

معاون استاندار اصفهان بر ضرورت هم افزایی در این زمینه تأکید و بیان کرد: 

ستاد اربعین استان در طول سال تلاش دارد طبق ضوابط و قوانین عراق آنچه 
شدنی است را تسهیل کند.

وی افزود: به همه نهادهای دولتی ابلاغ شده که در برپایی و فعالیت مواکب 
اربعین و تسهیل امور مربوط به آنها مشارکت کنند.

به گفته محمدنویــد متقی، مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان اصفهان، 
۸۰مرکز درمانی و ۳۰۰ آمبولانس از سوی کشــورمان برای فعالیت در مراسم 

پیاده روی اربعین برنامه ریزی شده است.
فعالیت شهرداری اصفهان در این زمینه نیز از روز چهارشنبه ۱۷ مرداد ماه آغاز 
شده و تا هشتم شهریور ماه ادامه دارد. ۵۰۰ نفر از پاکبانان و کارمندان به صورت 
داوطلبانه به عراق اعزام شــدند و ۵۰ دســتگاه خودروی سبک و سنگین نیز 

مستقر شده است.
۳۰۰ مبلغ نیز آمــاده اعزام از اصفهان به عراق بــرای ارائه خدمات فرهنگی به 

زائران هستند.
به گزارش »ایرنا«، سال گذشته ۳۰۰ هزار نفر از استان اصفهان در زیارت اربعین 
حضور یافتند. برنامه های زیارت اربعین امسال از ۱۶ مرداد با شعار »اربعین؛ 

طریق الاقصی« آغاز شده است.
امسال به دلیل افزایش دما و شــلوغی مرزها در روزهای منتهی به اربعین، 
ستاد اربعین از زائران خواسته تا سفر خود را زودتر آغاز کنند و قبل از اربعین 

به کشور بازگردند.

رئیس ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات اصفهان:

نیازهای فرهنگی »مراسم پیاده روی اربعین« مغفول مانده است
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر از کشــف ۲۰۰۰ لیتر روغن مایع به ارزش ۲۰ میلیارد ریال در یک کارگاه که به صورت تقلبی و غیربهداشتی در بسته بندی هایی با 
عنوان روغن زیتون تهیه می شد خبر داد. به گزارش »تسنیم«، ســرهنگ غلامرضا براتی در این خصوص گفت: مأموران پلیس امنیت عمومی این فرماندهی با اشراف 
اطلاعاتی خوب خود از تهیه و بسته بندی روغن زیتون تقلبی به جای اصل در یک کارگاه در سطح شهرســتان مطلع و رسیدگی به موضوع را در دستور کار قرار دادند. وی 
تصریح کرد: مأموران پلیس پس از هماهنگی با مرجع قضایی به محل مورد نظر اعزام و در بازرســی از این کارگاه موفق شــدند مقدار۲۰۰۰ لیتر روغن مایع که به صورت 
تقلبی و غیربهداشتی در بسته بندی هایی با عنوان روغن زیتون تهیه می شد را کشف کنند. فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر با اشاره به کشف ۱۰۰ حلب روغن مایع 
و دستگاه پلمب و بسته بندی از این کارگاه خاطرنشان کرد: ارزش تقریبی روغن های کشف شده ۲۰ میلیارد ریال برآورد شده که در این رابطه صاحب این کارگاه پس از 

تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی معرفی شد.

نماینده مردم تهران، ری، اسلامشــهر، شــمیرانات و پردیس در مجلس شورای 
اسلامی ایران گفت: اگر کسانی که به ایران می آیند بدون مدرک باشند یک تهدید 

هستند و نباید اجازه دهیم که این تهدید ریشه بگیرد.
ابوالفضل ظهره وند، عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی در گفت وگو با خبرنگار »باشگاه خبرنگاران جوان« درباره بازگشت اتباع 
غیرمجاز به کشورشان گفت: میلیون ها پناهجو در کشور داریم و باید با آن بخشی 
که شناسایی شدند و دارای مدرک قانونی هستند و حضورشان مستند است مدارا 
کرد تا مقطعی که بتوانند به کشورشان برگردند، اما کسانی که به صورت قاچاق وارد 
ایران می شوند باید به کشورشان برگردانده شوند و ما نسبت به آنها تعهدی نداریم 
ضمن اینکه باعث ناهنجاری در کشورمان هســتند. وی اظهار کرد: در همه جای 
دنیا پناهجویی غیرقانونی معنا ندارد و مسئولیت رسیدگی به امور اتباع غیرمجاز با 
طالبان است و قرار نیست اینها سرازیر شوند به ایران، چون اتباع غیرمجاز هم برای 
ما ایجاد ناامنی و ناهنجاری می کنند و هم با قوانین ما هماهنگ نیســتند ضمن 
اینکه ما در شرایط تحریم هستیم و الان بیشتر از این چهار الی پنج میلیون اتباع را 
نمی شود تحمل کرد لذا هر پناهجویی که در ایران فاقد مدارک است باید برگردانده 
شود. نماینده مردم تهران، ری، اسلامشهر، شمیرانات و پردیس در مجلس بیان 
کرد: باید از وزارت کشور و مسئولان مربوطه پرسید چرا دیر با اتباع غیرمجاز برخورد 
شده، شاید الان متوجه آثار حضور غیرقانونی آنها در کشور که موجب اخلال شده و 
برای شهروندان مشکلات امنیتی ایجاد کرده اند، شده اند. ظهره وند اظهار کرد: دولت 
جدید باید تشکیل سازمان ملی مهاجرت را پیگیری کند، چون در همه جای دنیا 
درباره مهاجرین یک نظم و نسخی وجود دارد. ما حتی در خصوص پناهجویانی 

که در ایران هســتند هم باید جنبه منفی و هم جنبه مثبت آن را ببینیم، چون چه 
بخواهیم و چه نخواهیم پناهجویان هستند و اگر شهروند مناسبی باشند و ضوابط 
و قوانین ما را در یک فرایند زمانی رعایت کنند ما باید به اینها اقامت دهیم همانطور 
که در همه دنیا به همین صورت است، اما اگر کســانی که به ایران می آیند بدون 

مدرک باشند یک تهدید هستند و نباید اجازه دهیم که این تهدید ریشه بگیرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس افزود: پناهجو های افغان 
که حضورشان در کشور مستند و قانونی است در یک بازه و فرایندی که در سازمان 

ملی مهاجرت آن را تعیین می کنیم می توانیم به آنها اقامت و شهروندی بدهیم.
وی تصریح کرد: اتباعی که توانستند مجوز اقامت بگیرند مجوزشان موقت است، 
اما با گذشت زمان اینها یا ازدواج می کنند یا فرزندانی به دنیا می آورند که باید برای 
اینها یک قاعده تعریف کرد، چون بچه ای که اینجا به دنیا آمده یا همسر ایرانی دارد 
شهروند ایران می شــوند لذا ما به دلیل نبود قانون و تعابیر ناروشن همین طور آنها 
را معلق نگه داشتیم و این معلق بودن مشکلات آتی را ایجاد می کند که ما باید به 

این موضوع پایان دهیم.
ظهره وند گفت: ما از یک طرف می گوییم جمعیت و نســل جوانمان کم اســت به 
همین دلیل اتباع را نسل جوان فرض کنیم و آنها را آموزش دهیم و از آنها کار بگیریم 
و توزیع مناسب و نرمال برای مناطقی که نیاز است داشته باشیم البته در همه جای 
دنیا به همین صورت است مثلًا اگر طرف می خواهد اقامت بگیرد مناطقی را تعیین 
کنیم که اقامتش در آنجا باشد و با کار و تلاش شهروندی بگیرد، اما ما چرا به هم 
ریخته حرکت می کنیم؟ این به هم ریختگی باعث می شــود که اتباع برای ما به 

تهدید تبدیل شده لذا باید در این مورد تصمیم گیری کرد.

کشف 2000 لیتری روغن زیتون های تقلبی در خمینی شهر  اصفهان

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی ایران:

نباید اجازه دهیم تهدید اتباع غیرمجاز  ریشه بگیرد
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با کسب مدال طلا توسط آرین سلیمی، تیم ملی تکواندوی ایران با چهار نماینده و چهار مدال رنگارنگ در المپیک سی و سوم اتفاقی تاریخی زیر برج ایفل رقم زد.
به گزارش »خبرآنلاین«، تیم ملی تکواندو ایران که برای نخســتین بار با چهار تکواندو کار در هر دو بخش مردان و زنان در بازی های المپیک شرکت کرده بود، با 

کسب چهار مدال رنگارنگ دست به کار بزرگی زد و رکورد تاریخی را نه تنها در تکواندو که در ورزش ایران ثبت کرد. 
موفقیت 100 در صدی یک تیم ورزشی آن هم در بازی های المپیک اتفاقی نادر و بی سابقه در ورزش کشورمان بود که تکواندو ایران موفق به ثبت آن شد. در رشته 

تکواندو هم تنها تیم ایران بود که توسط هر چهار نماینده خود به مدال دست یافت. 
در مجموع مدال های رشته تکواندو تیم ملی عنوان دومی را کسب کرد. کره جنوبی با دو طلا و یک برنز در جای نخست ایستاد و تونس با یک طلا و یک برنز سوم 

شد.

تاریخ سازی جوان های بی ادعای ایران در پاریس

پیشنهاد جذاب یوونتوس به ستاره جنجالی یونایتد
مدیران یوونتوس همچنان شرایط جیدون سانچو را برای به خدمت گرفتن او در پنجره تابستانی زیر 
نظر دارند. به گزارش »ورزش سه«، تیاگو موتا که به عنوان جانشین مکس آلگری از فصل آینده هدایت 
یوونتوس را بر عهده خواهد داشت قصد دارد که تغییرات بسیاری را در ترکیب این تیم ایجاد کند و به 
دنبال فروش چند بازیکن فعلی این تیم و جذب چند بازیکن جدید است. رسانه های ایتالیایی پیش 
از این خبر داده بودند که این سرمربی از مدیران یوونتوس خواسته است که دو وینگر را در پنجره نقل 
و انتقالات تابستانی به خدمت بگیرند و تلاش مدیران این باشگاه برای انتخاب دو بازیکن درجه یک 
آغاز شده است. اسکای اسپورت ایتالیا مدعی شد که رحیم استرلینگ در فهرست خرید یوونتوس به 
چشم می خورد و آنها تماس هایی را با مدیران چلسی برای آغاز مذاکرات و نهایی کردن انتقال او برقرار 
کرده اند. این در حالی است که در اوایل تابستان شایعاتی درباره علاقه یووه به جیدون سانچو به گوش 
می رسید و حالا گفته می شود که آنها همچنان شرایط این ستاره انگلیسی را در منچستریونایتد زیر نظر 
دارند و مایل هستند که او را به عنوان یکی از دو گزینه مدنظر موتا به خدمت بگیرند. سانچو فصل گذشته 
روزهای سختی را تحت هدایت اریک تن هاخ سپری کرد و در نهایت به عنوان بازیکن قرضی برای نیم 
فصل دوم راهی دورتموند شد، اما به نظر می رسد که این مربی هلندی نظرش را درباره او تغییر داده 
و امیدوار است که بتواند در فصل آینده از او به عنوان یکی از ستاره های تیمش استفاده کند و شاید به 

خدمت گرفتن او برای یووه کمی دشوار شده باشد.

رونمایی از 5 ماشین گلزنی اروپا
شــانس های اول کســب جایزه بهترین گلزن 5 لیگ لیگ معتبر اروپا معرفی شــدند. به گزارش 
»فارس«، کیلیان امباپه، ســتاره فرانسوی و جدید رئال با کســب 53 درصد آراء شانس اول کسب 
جایزه بهترین گلزن لالیگا در فصل آینده لقب گرفت. امباپه با ارزش 180 میلیون یورو گرانقیمت ترین 
بازیکن دنیاست و بهترین گلزن تاریخ باشــگاه پاری سن ژرمن به شمار می آید. ستاره فرانسوی در 
لیگ این کشور 6 بار بهترین گلزن لیگ شده و 4 بار به عنوان بهترین بازیکن سال فرانسه شناخته شده 
است. نشریه آس می نویسد که فاصله امباپه با لواندوفسکی شانس دوم کسب جایزه بهترین گلزن 
لالیگا با 15 درصد شانس خیلی زیاد است. بر اساس گزارش رسانه اسپانیایی، شانس های اول کسب 
آقای گلی در 5 لیگ معتبر اروپا بدین شرح است: »1-لیگ برتر انگلیس: ارلینگ هالند)50 درصد(، 
2-سری A: لوتارو مارتینز)30 درصد(، 3-لالیگا: کیلیان امباپه)53 درصد(، 4-بوندس لیگا: هری 

کین)57 درصد( و 5-لیگ فرانسه: راموس)18 درصد(.«

سال طلسم شکنی لاروخا
سرمربی تیم ملی فوتبال اسپانیا به قهرمانی امیدهای این کشور در بازی های المپیک پاریس واکنش 
نشان داد. به گزارش »ایسنا«، سال 2024 به بهترین شکل برای فوتبال اسپانیا در حال سپری شدن 
است. لاروخا به روزهای اوج برگشته است و نشــان می دهد که در جام جهانی 2026 هم از مدعیان 
اصلی قهرمانی خواهد بود. تیم ملی فوتبال اسپانیا که با هدایت دلافوئنته بسیار متحول و جوان شده 
بود توانســت در یورو 2024 با شایستگی عنوان قهرمانی را به دســت آورد. اما اتفاق مهم دیگر برای 
اسپانیایی ها قهرمانی تیم امید این کشور در المپیک پاریس بود؛ به طوری که آنها توانستند در بازی 
فینال با نتیجه 5 بر 3 فرانسه میزبان را شکست دهند و یک مدال ارزشمند طلا را کسب کنند. به نوشته 
روزنامه »مارکا«، دلافوئنته، سرمربی تیم ملی فوتبال اسپانیا، به قهرمانی امیدهای این کشور واکنش 
نشان داد و گفت: باید از فوتبال اسپانیا در سال جاری به خاطر طلسم شکنی هایی که داشت تقدیر کرد. 
احساس شور و هیجان و افتخار می کنم. تیم ملی المپیک اسپانیا در دیدار هیجان انگیز و البته با کیفیت 
بسیار بالا از دو تیم فینالیست توانست به پیروزی برسد و جام را بالای سر ببرد. هر دو تیم نشان دادند 
که چه نیمکت خوبی دارند. او ادامه داد: اکنون زیباست و آینده زیباتر خواهد بود. باید برای بهترشدن 

تلاش بیشتری از خود نشان داده و راهمان را با قدرت ادامه دهیم.

 پایان خوش با یک طلای 24 عیار

مدال ساعی، 16 سال بعد از ساعی!

16 سال. نزدیک به دو دهه. یک عمر. گذر  سعید آقایی
3 نســل. یعنی یــک حســرت طولانی. 
ناکامی سریالی. زندگی در عسر و حرج. طلسم نفرین شده. هر سال 

ناکام تر سال قبل. 2008 آخرین سالی بود که ما رنگ طلا را دیدیم.
به گزارش »خبرآنلایــن«،  16 ســال پیش همین رئیــس امروز که 
بعضی ها او را تافتــه جدا بافته می دانند، در پکن طلا را به ســینه زد تا 
پرافتخارترین المپین ایران شود. آن روز در آشیانه پکن تصور نمی کردیم 
که برای این مدال باید 16 ســال آزگار حسرت بکشیم و منتظر بمانیم. 
باور نداشتیم که بعد از این طلا ناگهان خشکسالی به تکواندو می زند و 
از آن باغ پر بار و ثمر کویری بر جا می ماند. باغبان خودمحور و فردگرا در 
آستانه پیرانه سری به اندازه ای در تفکرات نخ نما شده خود ابرام و اصرار 

کرد که دیگر چیزی از این مزرعه پربار باقی نماند. 
سال 2008 وقتی رئیس فعلی طلا را به سینه زد، آرین چهار سال داشت 
و تازه در کرمانشــاه تاتی تاتی می کرد. بعد از این 16 سال خشکسالی، 
قهرمان بزرگ دیروز در قامت رئیس آمد تا همانند یک باغبان دلسوز 

این مزرعه خشــک را دوباره آباد کند. کاری دشــوار که بسیاری آن را 
غیرممکن می دانستند اما هادی ساعی کارش را بلد بود. پرافتخارترین 
المپین تاریخ ایران با همان کودکانی که در روز قهرمانی وی تازه راه رفتن 
را آموخته بودند، تیمی ساخت که جز خودش کسی آنها را باور نداشت. 
نتیجه این باور حالا به بار نشســته. تیم ملی تکواندو در مســیر کسب 
ســهمیه فوق العاده کار کــرد تا با چهار ســهمیه به پاریــس برود. اما 
شاهکار اصلی در راه بود. جایی که تیم چهار نفره تکواندو ایران 100درصد 

مدالیست شد.
تیمی که در دوره قبلی با دســت های خالی و ســری افکنده به ایران 
بازگشته بود، حالا چهار مدال خوشــرنگ از المپیک صید کرده. حسن 
ختام این شاهکار یک طلای 24 عیار بود. طلایی که 16 سال از آن گذشته 
بود و البته برای پایان بندی این نمایش استثنایی به آن نیاز داشتیم. 
آرین ســلیمی 20 ســاله با یک نمایش فوق العاده طلای گرانقیمت را 
ضرب کرد تا پایان این داســتان جذاب هپی اند باشــد. یک داستان 

رنگارنگ و هیجان انگیز.

خبر روز

بابایی: فصل قبل ذوب آهن قهرمان لیگ شد  
مدیر تیم فوتبال ذوب آهن معتقد اســت که با توجه به هزینه های سرســام آور برخی تیم ها این 
تیم اصفهانی را می توان قهرمان فصل گذشــته لیگ برتر دانســت. حمیدرضا بابایی در گفت وگو 
با »فارس« در مورد دیدار هفته نخســت لیگ برتر با پرســپولیس اظهار کرد: هفته اول رقابت ها 
حساسیت های خاص خودش را دارد، به خصوص اینکه تیم پنجم فصل گذشته با پرسپولیس که 
قهرمان شده روبه رو می شود ولی کاش برنامه ریزی ها و امکانات به گونه ای بود که این مسابقه 
در ورزشگاه آزادی  یا حداقل ورزشگاه تختی تهران برگزار می شد. بازی دو تیم در اراک از جذابیت 
های مسابقه کم می کند اما به دلیل وضعیتی که هست تابع قوانین هستیم و تمکین می کنیم. لیگ 
برتر فوتبال کشورمان یکی از برترین لیگ های قاره آسیاست و بهتر است که از امکانات هم شرایط 
مطلوب تری داشته باشد.  مدیر تیم ذوب آهن اصفهان در مورد اینکه از برگزاری مسابقه در شهر بی 
طرف ناراضی است، گفت: بازی در شهر بی طرف نیست بلکه پرسپولیس هواداران خودش را دارد و 
مسیر تهران و اراک هم نزدیک است و ذوب آهن هم هواداران خود را دارد که در ورزشگاه حاضر می 
شوند اما قطعاً اگر بازی در ورزشگاه آزادی یا تختی تهران برگزار می شد جذابیت هایش هم برای دو 
تیم و حتی برای اهالی رسانه جذاب تر دنبال می شد. به هر حال ذوب آهن بعد از اردوی خوبی که 
داشت تمریناتش را در اصفهان آغاز کرده است و کاملًا برای این دیدار آماده ایم. بابایی در مورد اینکه 
دو دروازه بان سابق استقلال و پرسپولیس در ذوب آهن مدیر تیم و مدیرعامل باشگاه هستند، گفت: 
من و دکتر نکیسا بیش از 32 سال است که باهم رفاقت داریم و حتی در اردوهای تیم ملی هم باهم 
بودیم و هر دو برای اعتلا و پیشرفت تیم ذوب آهن تلاش می کنیم. وی در مورد شرایط تیم ها برای 
فصل پیش رو گفت: فصل قبل از نظر من ذوب آهن قهرمان لیگ شد زیرا برخی تیم ها هزینه های 
سرسام آوری می کنند و اگر چهار تیم اول جدول لیگ را در نظر بگیریم هزینه های زیادی کردند و 
امکانات و بازیکنان خوبی داشتند اما ذوب آهن با بودجه ای در حد تیم سیزدهم جدول لیگ در رده 
پنجم جدول قرار گرفت و این یعنی قهرمانی! در این فصل هم کل بودجه باشــگاه ذوب آهن برای 
همه تیم های ورزشی اش 240 میلیارد تومان است؛ با این حال، با تیم جوانی که محمد ربیعی جمع 
کرده امیدواریم بهترین عملکرد را داشته باشیم. بابایی در مورد آخرین دستمزد خود در لیگ برتر 
گفت: آخرین قراردادم در لیگ 180 میلیون تومان با استقلال اهواز بود که فقط 10 میلیون تومان آن 

را دریافت کردم و بقیه این پول هیچ وقت به من پرداخت نشد!

نیازمند در گذر از روزهای دشوار 
پیام نیازمند پس از اتفاقات بازی با الشــباب تلاش خواهد کرد با عملکرد خــود ثابت کند همان 
دروازه بان آماده سال های گذشته است.  به گزارش »ورزش سه«، البته که اگر چمن ورزشگاه نقش 

جهان شرایط مناســبی برای انجام بازی در شــرایط طبیعی را داشت 
به احتمال فراوان نیازمند دچار آن اشــتباه هولنــاک مقابل یحیی 
الغسانی، مهاجم آماده شــباب الاهلی نمی شد.  به هر حال اما این 
اشتباه رقم خورد تا پس از اتفاقات فصل گذشته در دیدار برگشت برابر 
پیکان بار دیگر سنگربان ملی پوش سپاهان یک اشتباه تأثیرگذار در 

جریان مسابقه مرتکب شده باشــد؛ چیزی که البته نیازمند 
اصلًا به آن عادت ندارد. 

نیازمند و سپاهان پس از شکست در مرحله پلی آف لیگ 
نخبگان که ســبب شــد رؤیای حضور در اولین دوره این 
تورنمنت برای آنها از دست برود، بار دیگر باید به خودشان 

بیایند و خودشان را آماده فصل سختی کنند که از 
چند روز دیگر آغاز می شود و در این بین نداشتن 
ورزشگاه نیز کار آنها را برای گرفتن نتیجه مطلوب 

سخت خواهد کرد.

مستطیل سبز

ذوب آهن-پرسپولیس، 
 VAR شاید تنها بازی با

هفته اول
دیدار ذوب آهن مقابل پرسپولیس در حالی 
در اراک برگزار خواهد شد که احتمال استفاده 
از سیستم کمک داور ویدیویی هم وجود دارد.

به گزارش »ورزش ســه«، با خریداری چهار 
دستگاه و تجهیزات کمک داور ویدیویی حالا 
ورزشگاه اراک هم صاحب این سیستم شده 
است. در حال حاضر یک دســتگاه در مرکز 
تیم های ملی، یک دســتگاه در ورزشــگاه 
آزادی، یک دستگاه در ورزشگاه نقش جهان 
و چهارمین دستگاه VAR در ورزشگاه امام 
خمینی)ره( اراک مستقر و تجهیزات مربوط 
به آن نصب شده است. از آنجایی که خبری 
از برگزاری مسابقه در ورزشگاه آزادی نیست 
و ســپاهان در هفته اول لیگ برتر بیست و 
چهارم میزبان نخواهد بود، ورزشــگاه اراک 
می تواند با سیســتم کمک داور ویدیویی از 
دیدار پرسپولیس مقابل ذوب آهن پذیرایی 
کند. البته این مهم منوط به تأیید سیســتم 
امکانات نصب شده در ورزشگاه اراک است 
و چنانچه لایسنس استفاده از این امکانات 
صادر شــود، دیدار ذوب آهن-پرسپولیس 
شــاید تنها دیداری از هفته اول لیگ جدید 
باشــد که با این تجربه تازه برگزار می شود. 
تأییدیه لایســنس امکانات نصب شــده در 
ورزشگاه اراک توســط نمایندگان فیفا اتفاق 
می افتاد. طبق الزامات فیفا در فاصله حداکثر 
پنــج روز مانده بــه اســتفاده از VAR باید 
دیداری شبیه سازی شــده در دو بازه زمانی 
30 دقیقه ای برگزار شود تا تست های معتبر 
VAR استفاده شود. از این رو قرار بود عصر 
شنبه دیداری در ورزشگاه امام خمینی )ره( 
شهر اراک برگزار شود تا بلافاصله فیلم مربوطه 
به فیفا ارسال شده و تأییدیه های مربوط به 
استفاده از سیستم داور ویدیویی گرفته شود. 
چنانچه در این تست مشکلی پیش نیاید این 
امکان در بازی افتتاحیه لیگ که پنجشــنبه 
25 مرداد یعنی در مصاف قهرمان فصل قبل 
لیگ برتر مقابل ذوب آهن به صورت رسمی 

استفاده خواهد شد. 

فوتبال جهان

عکس خبر

 سامان 
بسامان شد؟

بر اساس گزارش رســانه انگلیسی؛ 
میدلزبــرو در فاصله چنــد هفته تا 
پایان پنجره نقل وانتقالات تابستانی 
می تواند یکــی دو بازیکــن دیگر را 
به عنــوان بازیکــن آزاد و پرداخت 
کمترین هزینه به خدمت بگیرد که 
یکی از آنها ســامان قدوس، ستاره 
ایرانی و بازیکن پیشــین برنتفورد 

است.

تیم فوتبال جوانان ایران در شرایطی راهی چین شــد که تعدادی از باشگاه ها با 
این تیم همراهی نکردند و بازیکنان مد نظر را در اختیار حسین عبدی قرار ندادند. 
به گزارش »مهــر«، تیم فوتبال جوانــان ایران در حالی برای برگــزاری دو بازی 
دوستانه مقابل جوانان چین راهی این کشور شــده که نخستین بازی خود را با 

تحمل شکست 2 بر صفر پشت سر گذاشت. 
کاروان تیم فوتبال زیر 20 ســال کشــورمان در حالی راهی چین شده است که 
از 23 بازیکن مجاز تنهــا 18 بازیکن را با خود به اردو برده اســت. عدم همکاری 
باشــگاه هایی نظیر هوادار، ملوان بندرانزلی، پیکان، پرسپولیس، استقلال و… 
باعث شد تا حســین عبدی با دســتی خالی و کمترین تعداد بازیکن راهی این 
سفر شــود. در بین بازیکنان اعزامی به چین نیز دو نفر دچار مصدومیت شدند و 
سه دروازه بان در اردو حضور داشت تا عملًا تنها 13 بازیکن توانایی حضور در بازی 

جوانان ایران مقابل چین را داشته باشند.
ملی پوشان جوان ایران در حالی بازی یکطرفه ای را مقابل چین انجام دادند که 
در ویدیوهای دریافتی از این بازی کاملًا بر توپ و میدان مسلط بودند اما فرصت 

سوزی بازیکنان باعث شد تا نتوانند گلی را به ثمر رسانده و برنده میدان شوند.
حسین عبدی که از باشگاه ها انتظار همکاری و کمک به تیم جوانان برای صعود به 
جام جهانی را دارد، حالا منتظر شروع لیگ برتر و تصمیم سرمربیان تیم هاست 
تا برایش مشخص شود این مربیان از بازیکنان جوان استفاده خواهند کرد یا به 

عمد آنها را در اختیار تیم جوانان قرار نداده اند.

دست خالی عبدی در چین

درد کهنه این بار  یقه تیم ملی فوتبال جوانان را گرفت

  روزهای پرخبر  مهاجم سپاهان
در باغ فردوس !

حضور تعویضی رضا اسدی ستاره فصل گذشته سپاهان 
سبب شــده تا ابهاماتی پیرامون ادامه حضور این بازیکن 
در اصفهان ایجاد شــود. به گزارش »ورزش ســه«، فصل 
گذشــته هر چقدر برای رضا اسدی درخشــان آغاز شد و 
تا نیم فصل هم همین روند ادامه پیــدا کرد، در نیم فصل 
دوم شــاهد افت این بازیکن بودیم و اولین دیدار فصل 
طلایی پوشــان نیز این روند ادامه داشت. پس از جدایی 
شهریار مغانلو از رضا اسدی به عنوان جانشین اصلی این 
مهاجم در سپاهان نام برده می شد؛ بازیکنی که در نیمه دوم 
مسابقات لیگ بیســت ودوم در ترکیب تراکتور با تصمیم 
پاکو خمس در پســت مهاجم مورد استفاده قرار گرفت و 
این همان تصمیمی بود که مورایس با پیوستن اسدی به 
سپاهان درباره او اتخاذ کرد. در شروع فصل جدید انتظار 
می رفت رضا اســدی بتواند خودش را بــه ترکیب اصلی 
سپاهان تحمیل کند، اما وقتی ترکیب اصلی 11 مورایس 
برای مصاف با الشباب اعلام شد خبری از رضا اسدی نبود 
و به جای او کاوه رضایی در جمع 11 بازیکن دیده می شد. 
این در حالی بود که رضا شکاری هم روی نیمکت نشسته 
بود تا محمدمهدی محبی و جواد آقایی پور دو بازیکن تازه 
وارد تهاجمی سپاهان در ترکیب اصلی قرار بگیرند. پس 
از شکست سپاهان مقابل شباب الاهلی اخباری در حال 
انتشار اســت که از جدایی احتمالی رضا اسدی پیش از 
شروع مسابقات می گویند و این در حالی است که سپاهان 
هنوز نتوانســته دو بازیکن خارجی مورد نظر مورایس در 
پست هافبک و مهاجم را جذب کند و اگر در این میان به 
رضا اسدی هم از سوی مدیران باشگاه اجازه جدایی داده 
شود، خبر خوشی برای هواداران سپاهان نخواهد بود. به 
هر ترتیب به نظر می رسد تصمیم نهایی درباره حضور یا قطع 
همکاری با رضا اسدی از سوی مورایس گرفته خواهد شد 
و باید دید این سرمربی پرتغالی چه تفکراتی درباره مهاجم 
خود در ذهن دارد. اسدی اما فارغ از این حواشی و اخبار 
در آخرین تمرین سپاهان که روز شــنبه در مجموعه باغ 
فردوس برگزار شد، حاضر بود و همراه با سایر بازیکنان به 
انجام فرامین کادر فنی پرداخت. به هر حال هر اتفاقی قرار 
است درباره رضا اسدی رخ بدهد، به نظر می رسد طی یکی 
دو روز آینده نهایی می شود؛ اینکه او در سپاهان می ماند یا 
مسیر دیگری را در ایران یا کشورهای همسایه پی می گیرد.

دوشنبه  22  مرداد  1403 / 7  صفر  1446 / 12  آگوست 2024 /  شماره 4152



مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان مطرح کرد

منطقه ۸ پرچم دار  اجرای پروژه های مشارکتی در اصفهان
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان از ۹ پروژه مشارکتی در 
حال اجرایِ آذران، ارشاد، ایمان، ایلیا، ساختمان پزشکان پردیس، کیان، ماهان، احسان و بامداد واقع 
در منطقه ۸ این کلان شــهر بازدید و بر مانع زدایی از مراحل اجرایی و تسریع در تکمیل عملیات عمرانی 
این پروژه ها تأکید کرد. مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به بازدید از پروژه های مشارکتی 
منطقه ۸ شهرداری اصفهان اظهار کرد: منطقه ۸ یکی از مناطق پر ظرفیت شهر در حوزه سرمایه گذاری و 
مشارکت ها است و با بهره برداری از پروژه های در حال ساخت، شاهد تحول خوبی در این منطقه خواهیم 
بود. وی با ابراز خرسندی از تفکر و نگرش مشــارکتی در مدیریت و عوامل اجرایی منطقه ۸ شهرداری 
اصفهان افزود: فرهنگ مشارکت در این منطقه از شــهرداری به خوبی طی سال های گذشته در مسیر 
نهادینه شدن قرار گرفته است، فرهنگی که ناشی از ظرفیت های بالای سرمایه گذاری و حاکی از مدیریت 
امدادی در این منطقه بوده و از مدیران پیشــین آغاز و در هر دوره از ادوار مدیریتی بر تقویت آن توجه و 
تمرکز و تأکید صورت گرفته است. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: همین دیدگاه و منش مدیریتی عامل برجسته و مؤثر در پرچم دار بودن منطقه ۸ 
این کلان شهر در اجرای پروژه های مشارکتی به ویژه در حوزه مشارکت مدنی شده است. حیدری ضمن 
قدردانی از اهتمام مجدانه مسئول سرمایه گذاری و مشــارکت های منطقه ۸ در پیگیری امور مربوط 
به پروژه های مشــارکتی و هماهنگی های لازم در رفع موانع ســرمایه گذاران، گفت: حضور و همراهی 
سرمایه گذاران در چنین شرایطی، نعمتی برای بهبود فضای اقتصاد شهری و ترمیم ادبیات مشارکت در 

ساختار اداری است و فرصتی را برای ایجاد ادبیات مشترک با بخش عمومی فراهم می کند.

مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان:

خیابان امام خمینی)ره( نورپردازی می شود
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان با اشاره به اعتبار پروژه های در آستانه بهره برداری گفت: 
بیش از ۴۰ میلیارد تومان بودجه و اعتبار برای نورپردازی خیابان امام خمینی)ره( و حدود ۲ میلیارد تومان 
برای بازیکده مناطق شهرداری این کلان شهر در نظر گرفته شده است. حمید قنادنیا در گفت وگو با »ایمنا« 
اظهار کرد: در نورپردازی فضای شهر سه پروژه مهم اعم از نورپردازی خیابان امام خمینی )ره(، پل غدیر 
و بازیکده نور در سه منطقه از شهر اصفهان را در دست اجرا قرار دادیم و به زودی از آنها رونمایی می شود. 
وی افزود: در حوزه بازیکده نور در حال انجام نمونه سازی هستیم و کار دشواری در پیش داریم زیرا این 
بازیکده ها فارغ از اینکه برای عموم شهروندان رایگان است، متصدی و حصاری ندارد؛ بنابراین، نگهداری 
و تعمیر آن بسیار مهم بوده و باید به گونه ای طراحی شود که هزینه تعمیر و نگهداری آن به حداقل برسد.

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبر داد

 پیشرفت ۴۰ درصدی ایمن سازی مخازن آب فضای سبز 
پارک صفه

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان از پیشرفت ۴۰ درصدی پروژه مسقف سازی و ایمن سازی مخازن آب 
فضای سبز پارک صفه با اعتباری بالغ بر ۱۱۰ میلیارد ریال خبر داد. حسین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: مسقف سازی و ایمن سازی مخازن آب فضای سبز پارک صفه با هدف ایمن سازی، جلوگیری از 
حوادث غرق شدگی، حفظ کیفیت آب فضای سبز و حفظ و نگهداری مطلوب سیستم آبیاری تحت فشار 
انجام شده است. وی افزود: این پروژه شامل تخریب، انجام تمام عملیات خاکی، سرپوشیده کردن 
مخازن شماره یک، ۲، 3 و ۴ پارک کوهستانی صفه از جمله تهیه و اجرای فونداسیون با بتن به مقاومت 
۲۵ مگاپاسکال، ستون و تیرهای فلزی سقف، پوشش سقف با ورق های گالوانیزه کرکره ای، تهیه مصالح 

و اجرای رنگ اپوکسی پلی امید است. 

رئیس شورای شهر اصفهان:

»مجموعه اداری امیرکبیر« پروژه استراتژیک 

در مرکز اداری شهر اصفهان است

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: پروژه مشارکتی تجاری، اداری 
و پارکینگ عمومی مجموعه اداری امیرکبیر، پروژه ای استراتژیک و مهم 
در مرکز اداری شــهر اصفهان قلمداد می شود. به گزارش »ایمنا«، محمد 
نورصالحی در بازدید از مراحل اجرایی پروژه مشارکتی تجاری- اداری و 
پارکینگ عمومی مجموعه اداری امیرکبیر که با حضور محسن زمانی، مدیر 
منطقه ۴ شهرداری اصفهان انجام شد، بر ضرورت مانع زدایی و تسریع در 
تکمیل و بهره برداری از این پروژه تأکید و اظهار کرد: همراهی عموم مردم 
به ویژه صاحب نظران و نخبگان شــهر در اجرای پروژه های شهری بسیار 
اهمیت دارد و به طور حتم زمانی که مردم در پروژه های توســعه شهری 
سهیم باشند، همکاری و همراهی بهتری با مسئولان شهر خواهند داشت. 
وی افزود: در دوره ششم مدیریت شهری ارتباط بهتری با آحاد مردم برقرار 
شده و این اراده وجود دارد که با شناسایی کمبودها و رفع آنها، شاهد توسعه 
روزافزون پروژه های مشارکتی باشیم. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان 
در خصوص بهره برداری از واحدهای تجاری و اداری این پروژه مشارکتی و 
واگذاری آن به افراد متخصص و متبحر در ارائه خدمات مرتبطی که بیشتر 
مراجعه کنندگان به مجموعه اداری امیرکبیر با سرمایه گذار پروژه و مدیر 
منطقه تبادل نظر کرد و گفت: پروژه مشارکتی تجاری، اداری و پارکینگ 
عمومی مجموعه اداری امیر کبیر، پروژه ای اســتراتژیک و مهم در مرکز 
اداری شهر اصفهان قلمداد می شود و ضرورت دارد با دقت نظر و گزینشی 
عمل کردن در انتخاب بهره بردار، فرایند این پروژه مشارکتی که هم به لحاظ 

کمیت و هم کیفیت اجرا دارای اهمیت است، تکمیل و بهره برداری شود.

پروژه مشــارکتی مجموعه امیرکبیر مطابق برنامه زمان بندی شده، 
بهره برداری می شود

مدیرعامل ســازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان نیز در حاشیه این بازدید با تشریح ابعاد پروژه گفت: این پروژه در 
زمینی به مساحت ۱۹۹۶ متر مربع و با زیربنای کل ۱۴ هزار و ۵۰۰ متر مربع 
با مشارکت بخش خصوصی احداث شده و دارای چهار طبقه پارکینگ در 
زیرزمین )از طبقه منفی یک تا منفی چهار( با ظرفیت ۲۶۰ پارک خودرو 
به صورت هم زمان و حدود ۱۱۰۰ خودرو به صورت گردشــی در یک شیفت 
کاری روزانه اســت. مســعود حیدری اضافه کرد: در طبقه همکف این 
مجموعه ۹ واحد تجاری در مجموع حدود ۱۴۰۰ متر مربع مفید و ۷۰۰ متر 
مربع نیم طبقه وجود دارد و طبقات اول و دوم با کاربری اداری در مجموع 
حدود ۴۴۰۰ متر مربع است. حیدری افزود: در طبقه همکف این پروژه، 
واحدهای تجاری مختص فعالیت های مرتبــط با مجموعه اداری مانند 
شــعب بانک ها، دفاتر خدمات ارتباطی، انتظامی و قضائی احداث شده 
است و دو طبقه فوقانی این مجموعه نیز کاربری اداری دارد. مدیرعامل 
سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: این پروژه به صورت مشــارکتی بین شــهرداری و بخش خصوصی 
احداث شده و مطابق برنامه زمان بندی شده، قابل بهره برداری خواهد بود.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان از اعزام 
۱۰۰ نفر از کارکنان اتوبوسرانی و ۴۰ دستگاه اتوبوس از 
اصفهان به مرز مهران برای جابه جایی زائران اربعین 
حســینی خبر داد و تأکید کرد: مأموریت اصلی آنها 
سرویس دهی در مرز مهران حدفاصل پارکینگ ها تا 

نقطه صفر مرزی است. داوود بحیرایی در گفت وگو 
با »ایمنا« اظهار کرد: پس از پایان مراسم اربعین و 
ابلاغ پایان مأموریت توسط وزارت کشور، اتوبوس ها 
از مرز مهران به سمت اصفهان با توجه دستورالعمل 
پلیس راهور خالی و بدون مسافر بازمی گردند.  وی 
ادامه داد: با توجه به محدودیت ناوگان در داخل شهر 
سعی می شود در سرویس دهی روزانه مردم خللی 
ایجاد نشود و با جایگزین کردن اتوبوس های شرکت 

واحد مشکلی در سطح شهر نداشته باشیم.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان خاطر 
نشــان کرد: در محرم ســال جاری خادمان مردم 
در شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان خدمتگزار 

هیئت های مذهبی شهر بودند. 
وی با اشــاره بــه خدمت رســانی شــرکت واحد 
اتوبوســرانی شــهرداری اصفهان در ایام محرم به 
هیئت های مذهبــی با ۲3۷۸ دســتگاه اتوبوس، 
عنوان کرد: هرشب ۱۰۰ دستگاه اتوبوس با تخفیف 

۹3.۵ درصد آماده خدمت رسانی بودند.

 مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان خبر داد

اعزام ۴۰ اتوبوس و ۱۰۰ راننده از اصفهان به مرز مهران

در جلسه راهکارهای رفع سد معبر بازار مطرح شد

برخورد قانونی با مغازه داران متخلف سد معبر در بازار اصفهان
در جلسه راهکارهای رفع سد معبر در بازار اصفهان که به منظور سهولت در رفت و آمد شهروندان و امکان 
تردد خودروهای امدادرسان بر لزوم برخورد قانونی با مغازه داران متخلف سد معبر در بازار تأکید شد. 
به گزارش »ایمنا«، مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان در نشست هم اندیشی هماهنگی 
ارگان های مربوطه و بررسی راهکارهای مناسب برای رفع سد معبر بازار اظهار کرد: از ابتدای سال تا کنون 
بیش از  ۵۰ حادثه حریق در صنوف مختلف از جمله مبل فروشی ها در رهنان و لوازم خانگی فروش های 
کوچه مشیر اتفاق افتاده که چندین میلیارد تومان خسارت به آنها وارد شده است. منصور شیشه فروش 
افزود: چیدمان وسایل برخی صنوف به اضافه گرمای هوا موجب رخ دادن بعضی اتفاقات می شود. 
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: خودروهای امدادرسان باید بتوانند در کمترین زمان 
به محله حادثه برسند و در این خصوص و رعایت محدوده حرکت خودروهای امدادی باید جلسه ای 
در بازار اصفهان با حضور هیئت امنا تشکیل شود و سازمان آتش نشانی موارد لازم را برای کسبه تبیین 

کند و فیلم های حوادث در این جلسه نمایش داده شود.
وی ادامه داد: در حال حاضر یک کیلومتر لوله گذاری هیدرانت های آتش نشانی در بازار اصفهان انجام 

شده است، بنابراین برای نصب دو مخزن آن نیاز به همکاری سایر دستگاه های اجرایی است.
شیشه فروش تأکید کرد: زمانی که سلامتی عمومی به خطر بیفتد، باید تمام دستگاه ها به اضافه قوه 

قضائیه مشکل را حل کند.

اشغال کردن بخشی از بازار موجب فروش بیشتر نمی شود
رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز در این جلسه اظهار کرد: کسبه بازار باید 
بدانند که نباید به حریم مشاعات بازار تجاوز کنند زیرا اشغال کردن بخشی از بازار موجب فروش بیشتر 
آنها نمی شود. مصطفی نباتی نژاد گفت: انتظار داریم ضمن استفاده از ابزار قانون، اعتماد عمومی مردم 

به مسئولان شهری حفظ شود.

مشخص شدن حد و حدود مغازه های داخل بازار برای جلوگیری از سد معبر
همچنین مدیر منطقه 3 شهرداری اصفهان در این نشست با اشــاره به اینکه بازار اصفهان نیاز به سر 
و ساماندهی دارد، اظهار کرد: در گام نخست بازار اصفهان از ورود موتورسیکلت ها خالی شد و در گام 
دوم رفع سد معبر از دیگر موارد ساماندهی بازار بزرگ اصفهان است. روح ا... ابوطالبی افزود: بسیاری 
از کسبه و همشهریان در هنگام ورود به بازار بزرگ اصفهان ابراز گلایه مندی از عبور و مرور و سد معبر 
مغازه های بازار داشتند که شهرداری اصفهان بر حسب وظیفه قانونی خود و در راستای رعایت حقوق 
شهروندی به آن ورود کرده اســت. مدیر منطقه 3 شــهرداری اصفهان تصریح کرد: البته در اجرای 
طرح ساماندهی ســد معبر نیازمند همراهی شهروندان هستیم و هدف ما ســاماندهی بازار و رفع 
تمامیت خواهی برخی از کسبه برای سد کردن بخشی از مسیر عبوری بازار است. ابوطالبی ادامه داد: 
در این راستا شهرداری منطقه 3 با کمک هیئت امنای بازار در صدد راهکارهای قانونی رفع سد معبر بازار 
برآمده و خطکشی هایی را به منظور مشخص شدن حد و حدود مغازه های داخل بازار نشان کرده است.

ایجاد پرونده برای کسبه متخلف بازار
در ادامه این نشست معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان اصفهان نیز گفت: باید مسیر عبور 
و مرور بازار اصفهان باز و عابران پیاده به راحتی بتوانند از این گذر عبور کنند. مجتبی فرهمند افزود: در 
صورتی که تذکر لسانی بر کسبه برای برداشتن اجناس اضافی خود در مسیر عبور مردم کارساز نبود از 
زبان قانون استفاده می شود. معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان اصفهان تصریح کرد: طبق 
قانون برای کسبه و مغازه داران متخلف پس از تذکرات، پلمب مغازه و در نهایت پس از توجه نکردن به 
قانون ایجاد پرونده با عنوان اخلال در نظم عمومی شهر تشکیل می شود. فرهمند ادامه داد: کسبه اجازه 
ندارند در محل نصب هیدرانت های آتش نشانی وسیله ای نصب کنند و یا مانعی سر راه خودروهای 

امدادی برای کمک رسانی در مواقع حادثه شوند.  

با مسئولان

خبر روزاخبار

 قاسم زاده خبر داد

افتتاح پروژه های عمرانی در 
منطقه ۲ شهرداری اصفهان

شــهردار اصفهان گفــت: در هفتــه پیش رو 
سی وهشــتمین آییــن افتتــاح پروژه های 
شــهرداری این کلان شــهر تحت عنــوان »به 
احترام مردم اصفهان« در منطقه ۲ شهرداری 
اصفهان برگزار می شــود. به گزارش »ایمنا«، 
علی قاســم زاده اظهار کرد: به رغــم تعطیلی 
روزهای چهارشنبه و پنجشــنبه هفته گذشته 
به دلیل گرمای شــدید هوا، ایــن دو روز جزو 
پرفعالیت تریــن روزهــای کاری شــهرداری 
اصفهان بود، چراکه شــهرداری یک دستگاه 
خدماتی اســت و تعطیلات رسمی شامل آن 
نمی شــود.  وی با بیان اینکه در هفته پیش رو 
سی وهشتمین افتتاحیه پروژه های شهرداری 
اصفهــان را تحت عنــوان »به احتــرام مردم 
اصفهــان« در منطقــه ۲ شــهرداری خواهیم 
داشــت، ادامــه داد: در این منطقه بــازار روز 
کوثر و بازار روز میوه افتتاح خواهد شــد و یک 
پدیده جدید بــرای ارائه خدمــات در معابر و 
میادین اصلی شــهر تحت عنوان »خودپرداز 
میوه« افتتاح می شود تا افرادی که احتیاج به 
بسته های آماده میوه برای میل کردن در همان 
لحظه دارند، از این دســتگاه اســتفاده کنند، 
همچنین ظرفیــت جدیدی در راســتای ارائه 
خدمات بهتر، ارزان تر و سریع تر در حوزه میوه 
و دسترســی به بازارهای کوثر به مردم تقدیم 
خواهد شد. شــهردار اصفهان با بیان اینکه در 
تقسیم کلان کشوری برای ایام اربعین حسینی 
دو مأموریت به شهر اصفهان داده شده است، 
گفت: اداره مرز چذابه که زائــران غیر ایرانی از 
آن وارد عراق می شــوند، به شهرداری اصفهان 
سپرده شده اســت و از ماه ها پیش تیم های 
شهرداری مستقر شدند، استانداری خوزستان 
زمینی را به شهرداری تحویل داد که دیوارکشی 
و آماده شد. وی افزود: مأموریت دوم در شهر 
کربلا است که ۲۵ درصد مدیریت نظافت شهر 
کربلا بر عهده شهرداری اصفهان گذاشته شده 
است، از این رو به غیر از شــهرداری اصفهان از 
سایر شهرداری های استان که توان داشتند در 
تأمین منابع انسانی و تجهیزات کمک گرفتیم.

مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اصفهان با اشاره به گشت های نظارت و بازرسی این سازمان درخصوص حمل بار غیرمتعارف در سطح شهر 
گفت: شهروندان باید به ظرفیت و نوع وسیله نقلیه خود در حمل بار توجه کنند، چرا که در صورت بروز خطر و حوادث، مسئولیت با راننده خاطی خواهد بود.

سیدعلی عبدالهی در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه وسایل نقلیه هرکدام ظرفیت و کارکرد معینی دارند، اظهار کرد: استفاده بیش از حد مجاز از ظرفیت این 
وسایل و نیز استفاده از آنان در کارکردهای دیگر علاوه بر اینکه به وسیله نقلیه آسیب می زند، احتمال وقوع تصادفات و کاهش ایمنی دیگر کاربران ترافیک را 
نیز افزایش می دهد، از این رو گشت های نظارت و بازرسی و پلیس راهور با آن به صورت جدی برخورد خواهند کرد. وی در مورد مواردی که واحدهای گشت و 
نظارت بازرسی سازمان حمل ونقل بار با آن برخورد می کند، گفت: برای مثال حمل بیش از ظرفیت و حجم بار با وانت بار یا کامیون، نداشتن مجوزهای لازم اعم 

از پروانه فعالیت، اشتغال و مجوز تردد ازجمله این موارد است.
مدیرعامل سازمان مدیریت حمل ونقل بار شــهرداری اصفهان تصریح کرد: در همین راســتا روزانه بازرســان ما در محدوده بزرگراه های شهر، شاهد تردد 
خودروهایی با بارِ غیر متعارف و بیش از حد روی ســقف و صندوق عقب آن هستند که بلافاصله نســبت به متوقف کردن این گونه خودروها اقدام می کنند. 
عبدالهی گفت: صبح روز یکشنبه بازرسان با یک خودروی نیسان و داشتن تخلفاتی ازجمله نداشتن مجوز تردد، حمل بار غیر متعارف، وجود شش سرنشین 
در جلو و پشت نیسان به صورت غیراصولی مواجه شدند که در نهایت به پارکینگ منتقل شد. وی افزود: شهروندان باید به ظرفیت و نوع وسیله نقلیه خود در 

حمل بار توجه کنند، چرا که در صورت بروز خطر و حوادث، مسئولیت با راننده خاطی خواهد بود.

برخورد قانونی بازرسان سازمان حمل ونقل بار با حمل بار غیرمتعارف در شهر اصفهان

آخرین روز نمایشگاه 
جامع مدیریت شهری

ســیزدهمین نمایشــگاه جامع مدیریت 
شــهری شــامگاه روز شــنبه در اصفهان 
به کار خــود پایان داد. در این نمایشــگاه 
بیش از ۷۰ شــرکت فعــال در حوزه های 
مرتبــط از اســتان های اصفهــان، یــزد، 
تهران، خراسان رضوی، خراسان جنوبی، 
فارس، آذربایجان شرقی و غربی، کرمان، 

مازندران و خوزستان حضور داشتند.

عکس خبر

عکس: ایمنا

 رئیس کمیسیون حقوقی شورای شهر اصفهان:

زیست پذیری اصفهان در خطر است
رئیس کمیســیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش مصوبات 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: صنایع آلاینده موظف به 
پرداخت عوارض از محل مسئولیت های اجتماعی خود برای 
حفظ محیط زیست شهر هستند؛ این حق مردم اصفهان بوده 
و شورای اسلامی شــهر به دنبال تحقق همین موضوع است. 
به گزارش »ایمنا«، احمدرضا مصور افزود: در بحث آلایندگی 
هوا آمار و ارقام حرف اصلی را می زند و ادعای دســتگاه های 
ذی ربط همچون محیط زیست، پالایشگاه یا شورای اسلامی 
شــهر مطرح نیســت. وی تصریح کرد: حقیقت آن است که 
اصفهان به لحاظ آب، خاک و هوا وضعیت مناســبی ندارد و 
می توان گفت که در این شرایط، زیست پذیری این کلان شهر 
کاهش یافتــه و در خطر اســت. مصور ادامــه داد: اعضای 
شورای اسلامی شهر به عنوان نمایندگان مردم بدون مقاصد 
سیاسی به دنبال رفع این مشــکل و پیگیر این موضوع برای 
رفع آن هستند. وی خاطرنشــان کرد: طی برگزاری جلسات 
متعدد با سازمان محیط زیست مشخص و عنوان شد که در 
بعضی پژوهش ها، منابع متحرک همچون وسایل حمل ونقل 
عمومی آلاینده اســت و در بعضی پژوهش های دیگر منابع 
ثابتی همچون پالایشگاه، نیروگاه، فولاد مبارکه و پتروشیمی 
که فراورده تولید می کنند، آلاینده هستند. رئیس کمیسیون 
حقوقی برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: سازمان محیط زیست برای رفع بخشی از این 
مشکل ازجمله آلایندگی کوره های آجرپزی و گچ پزی ورود و 
اقدام کرد. مصور ادامه داد: رفع مشکلِ آلایندگی منابع ثابتی 
همچون پالایشــگاه و نیروگاه در کوتاه مدت عملی نیســت 
و به طور قطع زمانبر خواهد بود، بنابراین بایــد به ارائه راهکار 
برای رفع آن پرداخت. وی با اشــاره به تفاهم نامه ۱۰۰ میلیارد 
تومانی که در شــورای برنامه ریزی اســتان بــرای تزریق به 
پروژه های زیست محیطی اصفهان ارائه و مصوب شد، گفت: 
در این تفاهم نامه مقرر شد از محل مسئولیت های اجتماعی 
پالایشگاه ۱۰۰ میلیارد برای خرید تجهیزات در راستای کاهش 
آلایندگی های شهر اختصاص داده شود، این در حالی است 
که گفته شده این صنایع به زودی از آلایندگی خارج می شوند 
و شهرداری باید عوارض آلایندگی خود را از محلی دیگر تأمین 
کند. رئیس کمیسیون حقوقی برنامه ریزی و پایش مصوبات 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: صنایع آلاینده باید از محل 
مسئولیت های اجتماعی خود برای حفظ محیط زیست شهر 

عوارض پرداخت کنند، چراکه این حق طبیعی مردم است. 
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چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

منبع: ایمنا

رئیس دانشــگاه علمی و کاربردی اصفهان گفت: 17 کد رشته جدید با تضمین 
اشتغال به رشته های دانشگاه علمی کاربردی اصفهان اضافه می شود. غلامرضا 
مالکی در گفت وگو با »ایسنا« با اعلام این خبر، اظهار کرد: در پذیرش مهرماه، در 
21 مرکز و در قالب 124 رشته در مقطع کاردانی و 102 رشته در مقطع کارشناسی در 

دانشگاه علمی کاربردی اصفهان پذیرش خواهیم داشت. از این تعداد کد رشته، 
17 کد رشته، رشته های جدیدی هستند که به صورت تضمین اشتغال اجرا خواهند 
شد.  مالکی افزود: برای این 17 کد رشته، حدود 400 نفر ظرفیت پیش بینی شده 
است که به صورت مستقیم و غیرمستقیم مراکز مجری برای این 400 نفر تعهد 
اشتغال داشته اند.  وی با بیان اینکه از سال گذشته تا به امروز فقط یک مرکز جدید 
به نام دانشگاه علمی کاربردی شهرک سلامت ارم را داشته ایم، ادامه داد: از مهرماه 
سال گذشته هیچ مرکزی اجازه فعالیت پیدا نکرد مگر اینکه بحث تضمین اشتغال 
رشته ها را به عهده بگیرید. رئیس دانشگاه علمی و کاربردی اصفهان یادآور شد: 
مرکز هلال احمر یکی از مراکز تخصصی ما است که بنا به دلایلی از سال گذشته 
نتوانستیم از ظرفیت هلال احمر استفاده کنیم، اما با مصوبه  دبیرخانه شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، مجدداً از مهر امسال با چهار کد رشته ما این مرکز را در جمع مراکز 
علمی کاربردی استان خواهیم داشــت. وی در پایان افزود: به لحاظ دوره های 
تخصصی که این مجموعه اجرا خواهد کرد، امیدواریم گام مؤثری در تربیت نیروی 

مهارتی مورد نیاز دستگاه متقاضی )جمعیت هلال احمر( داشته باشیم.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان با اشاره به عظمت راهپیمایی 
اربعین، گفت: با اجرای پویش نذر زائر و مشــارکت خیران بــرای اعزام نیازمندان 
مشتاق زیارت حرم مطهر امام حسین)ع(، راهپیمایی اربعین امسال هم می تواند 
گسترده تر از سال گذشته برگزار شود.  به گزارش روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته 
امداد، کریم زارع اظهار کرد: نیکوکاران از مشــتاقان زیارت حرم مطهر آقا اباعبدا...

الحسین)ع( که به دلیل عدم استطاعت مالی امکان سفر را ندارند، حمایت کرده و 
با اهدای نذورات خود در این ایام هزینه سفر به عتبات عالیات را برای آنها فراهم می 
کنند. وی با بیان اینکه زیبایی حماسه پیاده روی اربعین حسینی)ع( با مشارکت 
هرساله خیران در اعزام نیازمندان بازخلق می شــود، افزود: حضور پررنگ عموم 
مردم خیراندیش برای کمک به تأمین هزینه های سفر به کربلا، می تواند آرزوی 
خانواده های تحت حمایت و نیازمند را برآورده کند. زارع با اشاره به اینکه امسال نیز 
برای اعزام حداکثری مددجویان تحت حمایت در پیاده روی اربعین برنامه ریزی 
شده است، افزود: مساعدت مردم، خیران و عاشــقان اباعبدا... الحسین)ع( به 
نیازمندان و اقشار آسیب پذیر جامعه برای حضور در این راهپیمایی عظیم می تواند 
گام مثبتی برای افزایش بینش مددجویان از واقعه کربلا باشد. وی با قدردانی از 
نیکوکاران برای مشــارکت در پویش نذر زائر، گفت: عموم مردم نیک اندیش می 
توانند علاوه بر مراجعه بــه دفاتر و مراکز نیکوکاری کمیته امداد، با شــماره گیری 
#۹*031*8877* یا استفاده از شــماره کارت 6037۹۹7۹50030347 برای 

مهیاسازی هزینه سفر هر یک از مددجویان به کربلای معلی اقدام کنند. 

معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری کشور گفت: 
آنچه موردنظر ما اســت تعامل متفاوت میان کارگاه ها و کارخانه های تولید گز 

به عنوان جاذبه گردشگری برای آشنایی و کمک به بازار این حوزه است.
 علی اصغر شــالبافیان در ســومین رویداد ملی گز اصفهان که بعدازظهر شنبه 
)20مردادماه( در سالن همایش های هتل عباسی برگزار شد و با رونمایی از نشان 
ثبت جهانی، ملی و جغرافیایی گز اصفهان همراه بود، بیان کرد: گز تنها یک خوراکی 
معمولی نیست؛ بلکه یک مؤلفه هویتی برای نشان دادن مهمان نوازی اصفهانی ها 
است. مردم اصفهان گز را برای مهمان آماده می کنند و به همین جهت حفظ این 
مؤلفه هویتی در طول این سال ها جای تقدیر و تشکر دارد. از نگاه ما صرفاً بناهای 
تاریخی چیزهای دیدنی نیستند بلکه آن چیزی که می تواند برای آشنایی مردم 
با نحوه زندگی و دیدنی های یک شــهر جذابیت داشته باشــد می تواند جاذبه 
گردشگری محسوب شود. او اضافه کرد: کاری که ما انجام دادیم برنامه ریزی 
روی رویدادهای گردشــگری بود. رویدادها یک جاذبه هویتــی و زمان محور 
هستند و به همین جهت به صورت جدی حدود 1800 رویداد از همین چیزهایی 
که شاید در وهله اول به نظر ما نرسد اما برای گردشگر جذاب است، ثبت و اجرا 
شد. یک سامانه طراحی شد که به گردشگران بگوید چه چیزی، چه زمانی، کجا 
و توسط چه کسی در حال برگزاری است؛ به این معنا که بدانیم به عنوان مثال چرا 
گز جاذبه گردشگری است و رویدادهایی مانند آن همچون رویدادهای مبتنی بر 
محصولات کشاورزی مثل انار، زرشک، پسته و رویدادهای مبتنی بر ویژگی های 
متمایز یک شــهر مثل گز در اصفهان و مؤلفه های میراث ناملموس دیگر مانند 
بریانی، دوغ و گوش فیل و خورش ماست، برنامه ریزی شد. به همین دلیل از 
امسال تورهای بازدید از کارگاه های صنایع دستی را برگزار کردیم. شالبافیان تأکید 
کرد: تولید زنده صنایع دستی یکی از جاذبه های گردشگری است. آنچه در رویداد 

گز موردنظر ما است، یک تعامل متفاوت میان کارگاه ها و کارخانه های تولید گز 
به عنوان جاذبه گردشگری برای آشنایی و کمک به بازار این حوزه است و امیدوارم 

سایر مؤلفه های هویتی و فرهنگی اصفهان ثبت شود. 
در این آیین همچنیــن امیر کرم زاده، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان اصفهان بیان کرد: ما موظفیم از این هویت، اصالت و گزی 
که 400 سال گذشــته در اصفهان به عنوان یک میراث ناملموس پدید آمده و به 
ما ارث رسیده است، نگهداری کنیم و پاسداشت آن برای ما اهمیت دارد. امروز 
خوشحال هستیم که با امضای معاون گردشگری وزارتخانه، لوح ثبت ملی رویداد 
گردشگری گز در اصفهان را رونمایی خواهیم کرد و این رویداد ثبت خواهد شد و 

هرساله قرار است این رویداد برگزار شود. 
رسول سواری، رئیس شرکت شهرک های صنعتی اســتان اصفهان نیز گفت: 
صنایع کوچک، کارگاه هایی است که یک تا صد نفر نیرو دارند و همه افرادی که در 
صنعت گز مشغول به کار هستند زیرمجموعه صنایع کوچک اند. شرکت شهرک ها 
در دو بخش نرم افزار و سخت افزار کار خود را انجام می دهد که ایجاد شهرک های 
صنعتی و منطقه های کارگاهی وظیفه ســخت افزاری شرکت شهرک ها است 
و بخش مهم تری از خدمات نیز بخش نرم افزاری اســت. او خاطرنشان کرد: 
صنعت گز یک صنعت دیرینه و اصلی ترین صنعت غذایی استان اصفهان است 
که از دیرباز شکل گرفته و ما به عنوان یک صنف اصلی وظیفه خود دانستیم که با 
توجه به حمایت های نرم افزاری که شرکت شهرک های صنعتی از صنایع خود 
انجام می دهد، در استان اصفهان 66 مزیت را شناسایی کنیم که صنعت گز یکی 
از آن 66 مزیت بود. در اولویت هایی که شرکت شهرک های صنعتی برای دستور 
کار خود در 10سال گذشته قرار داده بود، 15 اولویت مشخص شده بود که 12 خوشه 
شناسایی و توسعه داده شده و در مرحله اجرا است. در حال حاضر خوشه های گز 
اصفهان، فرش دستباف نایین و خوشه پوشاک خورزوق در دستور کار شرکت 
شهرک های صنعتی است و در میان این سه خوشه فعالیت خوشه گز که مربوط 
به استان اصفهان است در بهمن 1401 از جهت حمایت شهرک صنعتی کلید خورد.

وی افزود: مدت حمایت ما برای عامل خوشه سه سال است که نیمی از آن گذشته 
و کمک می کنیم که در زمان باقیمانده مستندسازی دقیق از خوشه گز اصفهان و 
رفع موانع و مشکلات پیش روی آن نیز، انجام شود. هدف نهایی ما از مطالعات 
خوشه، اجرا و توسعه اش این است که بتوانیم دو راهبرد اساسی را برای خوشه 
پیاده سازی کنیم، که راهبرد اصلی ما این است که بازار و توسعه بازار این محصول 

در سطح بین المللی و صادرات بیش ازپیش آن را داشته باشیم.
به گزارش »ایســنا«، در انتهای ســومین رویداد ملی گز اصفهان، از نشان ثبت 

جهانی گز به نام اصفهان رونمایی شد.

معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی کشور:
گز، مؤلفه هویتی اصفهانی ها است

رئیس دانشگاه علمی و کاربردی اصفهان اعلام کرد؛
افزایش رشته های دانشگاه علمی کاربردی اصفهان

مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان تأکید کرد؛ 
در ماه صفر، واسطه ای شویم برای تحقق مراد دل های مشتاق زیارت 
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 آگهی مزایده

آگهی مزایده )نوبت سوم(

شورای اسلامی بخش مرکزی شهرستان اردستان

دهیاری روستای قهساره

با توجه به مصوبه شماره 67 شورای اسلامی روستای چرمهین و مصوبه شورای اسلامی بخش مرکزی و مجوز شــماره 746 مورخه 1403/03/2۹ کمیته تطبیق ، شورای اسلامی بخش 
مرکزی در نظر دارد نسبت به فروش 4 قطعه زمین مسکونی واقع در روستای چرمهین را به شرح ذیل از طریق مزایده واگذار نماید:

1-مشخصات مزایده:

قیمت کارشناسی متراژنوع کاربریشماره پلاک ردیف 
هر متر )ریال(

قیمت کل 
کارشناسی )ریال(

مبلغ 
سپرده)ریال(

آدرس محل موقعیت زمین

روستای چرمهینجنوبی1۹87000،0001،386،000،0006۹،300،000مسکونی121

//جنوبی1۹86،200،0001،227،600،00061،380،000مسکونی222

//شمالی1۹86،500،0001،287،000،00064،350،000مسکونی32۹

//شمالی 1۹87000،0001،386،000،0006۹،300،000مسکونی430

2-متقاضیان جهت شرکت در مزایده از روز دوشنبه مورخه 1403/05/22 با مراجعه به شورای اسلامی بخش مرکزی به آدرس اردســتان بخشداری مرکزی به آقای علی مهران زاده به 
شماره تماس 0۹133622426 مراجعه و نسبت به اخذ فرم اعلام قیمت پیشــنهادی اقدام و پس از تکمیل به همراه فیش واریزی سپرده شرکت در مزایده در پاکت بسته قرارداده و در 

موعد مقرر تحویل نمایند.
3- متقاضیان بایستی حداکثر تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه 1403/05/31 نسبت به تحویل مدارک مزایده طبق بند 2 بصورت کامل اقدام و به دبیرخانه محرمانه فرمانداری اردستان 

تحویل نمایند. )به درخواست هایی که مخدوش وناخوانا باشد و بعد از تاریخ مقرر ارسال می گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد(
4- متقاضیان بایستی جهت شرکت در مزایده نسبت به واریز وجه سپرده طبق جدول بالا به حساب جاری شماره 5642194995371702 به نام شورای اسلامی بخش مرکزی نزد پست 

بانک واریز و فیش واریزی مربوطه را همراه مدارک طبق بند دو به دهیاری ارسال نمایند.
5- برندگان مزایده در صورت انصراف از شرکت در مزایده سپرده واریزی آنها به نفع شورای اسلامی بخش مرکزی ضبط و وصول خواهد شد

4- در خواست های متقاضیان در کمیسیون معاملات بررسی می گردد و شورای اسلامی بخش مرکزی در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد.
5- تاریخ باز گشایی پاکتها و اعلام اسامی برندگان روز پنج شنبه مورخه 1403/06/01 می باشد.

6- اولویت واگذاری با افراد بومی روستا میباشد و به تقاضای افراد غیر بومی ترتیب اثری داده نخواهد شد.
7- متقاضیان شرکت در مزایده بایستی پس از تکمیل فرم شماره 2 )اعلام قیمت پیشنهادی( ذیل فرم مربوطه نسبت به امضاء قبول شرایط شرکت در مزایده اقدام نمایند. 

با توجه به مصوبه  شماره 40251 مورخه 1402/11/04 شورای اسلامی روستای قهساره  و مجوز شماره 3023  مورخه 1402/11/16 کمیته تطبیق، دهیاری قهساره  در نظر دارد نسبت به فروش  
3 قطعه زمین مسکونی  واقع در روستای قهساره را به شرح ذیل اصلاح و  از طریق مزایده واگذار نماید:

1-مشخصات مزایده:

متراژنوع کاربریشماره پلاک  ردیف 
قیمت کارشناسی 

هر متر )ریال(
قیمت کل 

کارشناسی )ریال(
مبلغ 

آدرس محل سپرده)ریال(

روستای قهساره21۹/258،500،0001،863،625،000۹3،181،250مسکونی167

//215/588،500،0001،832،430،000۹1،621،500مسکونی268

//246/51۹000،0002،218،5۹0،000110،۹2۹،500 مسکونی3۹6

2-متقاضیان جهت شرکت در مزایده از روز دوشنبه مورخه 1403/05/22 با مراجعه به دهیاری روستای قهساره به آدرس اردستان روستای قهساره به آقای علی نجفی  به شماره تماس 
0۹132620134  مراجعه و نسبت به اخذ فرم اعلام قیمت پیشنهادی اقدام و پس از تکمیل به همراه فیش واریزی سپرده شرکت در مزایده در پاکت بسته قرارداده و در موعد مقرر  تحویل 

نمایند)به درخواست هایی که مخدوش و ناخوانا باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد(.
3- متقاضیان بایستی حداکثر تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه 1403/05/31  نسبت به تحویل مدارک مزایده طبق بند 2 بصورت کامل اقدام و به دبیرخانه محرمانه  فرمانداری اردستان 

تحویل نمایند. )به درخواست هایی که بعد از تاریخ مقرر ارسال میگردد ترتیب اثر داده نخواهد شد(
4- متقاضیان بایستی جهت شرکت در مزایده نسبت به واریز وجه سپرده طبق جدول بالا به حساب جاری شماره  3875142440519519 به نام دهیاری قهساره  نزد پست بانک واریز 

و فیش واریزی مربوطه را همراه مدارک طبق بند دو به دهیاری ارسال نمایند.
5- برندگان مزایده در صورت انصراف از شرکت در مزایده سپرده واریزی آنها به نفع دهیاری ضبط و وصول خواهد شد

4- در خواست های متقاضیان در کمیسیون معاملات  بررسی می گردد و دهیاری قهساره در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد.
5- تاریخ باز گشایی پاکت ها و اعلام اسامی برندگان روز پنج شنبه مورخه  1403/06/01 می باشد.

6- متقاضیان شرکت در مزایده بایستی پس از  تکمیل فرم شماره 2 )اعلام قیمت پیشنهادی( ذیل فرم مربوطه نسبت به امضاء قبول شرایط شرکت در مزایده اقدام  نمایند.

فرم شماره 1

فرم شماره 1
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شماره:   43۹ 
تاریخ: 1403/05/21
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